
PROTOKÓŁ Nr XIV/2015 

XIV sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 29 października 2015 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00 

- 15
10

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecny: Krzysztof Karbowski. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. Następnie zapytał, czy do przedłożonego porządku 

sesji są uwagi lub wnioski.  

Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka – zgłosiła: 

wniosek nr 1: 

o zdjęcie z porządku obrad punktu 8c) rozpatrzenie projektu uchwały w spawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze gminy Dęblin na rok 2016. 

Uchwała nie może być rozpatrywana z uwagi na brak publikacji górnych stawek podatku 

od nieruchomości stanowiących podstawę prawną do podjęcia uchwały; 

wniosek nr 2: 

o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 8c) projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy 

samorządowej instytucji kultury oraz przyjęcia statutu Miejskiego Centrum Kultury i Rekreacji 

w Dęblinie. Uzasadnieniem do wprowadzenia tego projektu uchwały jest fakt, iż na posiedzeniu 

w dniu 10 września 2015 r. Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, jak również Komisja 

Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowały postępowanie w kwestii 

zabezpieczenia realizacji zadań Miasta w zakresie kultury fizycznej i turystyki. W 2015 r. 

zakończył swoją działalność Klub Sportowy „Czarni” Dęblin, który zarządzał terenami 

sportowymi i rekreacyjnymi na terenie miasta i realizował zadania z zakresu kultury fizycznej 

poprzez realizację zadań w zakresie piłki nożnej i innych sekcji. Ponieważ Klub został zadłużony 

na kwotę 936 000 zł zaprzestał swojej działalności w skutek rezygnacji kolejnych zarządów. 

W tej sytuacji wspólnota mieszkańców została pozbawiona realizacji zadań własnych w zakresie 

kultury fizycznej i turystyki. Miasto wyszło z propozycją do Rady, aby ta lukę zapełnić poprzez 

utworzenie MOSIR-u, czyli Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, asygnując na to zadanie 

część kwoty z budżetu lub ewentualnie poprzez rozszerzenie zadań Miejskiego Domu Kultury 

o zadania sportowe i realizację zadań z zakresu kultury fizycznej poprzez istniejącą już jednostkę 

organizacyjną. W dniu 10 września br. ww. komisje pozytywnie zaopiniowały druga wersję, czyli 

rozszerzenie zadań Miejskiego Domu Kultury. Na podstawie opinii komisji przygotowano projekt 

uchwały, który wpłynął do Przewodniczącego Rady Miasta w ustawowym terminie celem 

umieszczenia go w porządku obrad sesji. Projekt został poddany prawidłowej procedurze 

opiniowania przez merytoryczną komisję Rady Miasta, Komisja Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w dniu 27 października 2015 r. Rada Miasta 

poprzez fakt nie wprowadzenia projektu tej uchwały do porządku obrad sesji przez 

Przewodniczącego została pozbawiona możliwości procedowania nad tym tematem. Sytuacja 

prawna jest taka, że jedna komisja zaopiniowała projekt natomiast poszczególni radni zostali 
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pozbawieni możliwości nad tym projektem uchwały. Jeżeli projekty uchwał wpływają 

w ustawowym terminie od projektodawców obowiązkiem Przewodniczącego Rady jest 

umieszczenie ich w porządku obrad, chyba że są niekompletne pod względem formalno-

prawnym. Natomiast to rada decyduje czy dany problem po przegłosowaniu będzie przyjęty 

do realizacji przez Burmistrza, czy też nie.    

 

Przewodniczący Rady – odnosząc się do wypowiedzi burmistrza powiedział, że zgodnie 

ze Statutem Miasta, to przewodniczący ustala porządek sesji, po ewentualnym zasięgnięciu opinii 

Konwent Rady, który miał miejsce w dniu 21 października br. na posiedzeniu Konwentu jego 

członkowie stwierdzili, żeby nie wprowadzać do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury oraz przyjęcia statutu Miejskiego Centrum Kultury 

i Rekreacji w Dęblinie, ale żeby blokować całego procesu, projekt został przekazany radnym i właściwa 

komisja stwierdziła, że projekt uchwały nie odpowiada temu, czego ona oczekuje, dlatego uzyskał 

negatywną opinię.  
 

Przystąpiono do głosowania wniosków Burmistrza Miasta: 

wniosek nr 1 – „za” wnioskiem był 14 głosów (jednogłośnie); 

wniosek nr 2 – „za” wnioskiem było 2 głosy, przy 12 głosach „przeciw”.  

 

Rada 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła porządek obrad XIV sesji, 

w następującym brzmieniu:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin za rok szkolny 2014/2015. 

6. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Miasta Dęblin za 2014 rok. 

7. Informacja dotycząca funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie miasta Dęblin. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyboru ławników na kadencję 2016 – 2019; 

b) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok; 

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2016; 

d) określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych w zakresie podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego; 

e) zabezpieczenia środków finansowych niezbędnych do zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej Dęblin-Masów; 

f) wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów 

płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa; 

g) zmiany szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

h) nabycia działki nr 4058/2 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

j) zajęcia stanowiska dotyczącego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Dęblinie. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w zakresie złożonych 

oświadczeń majątkowych. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 



3 

 

Protokół Nr XIV sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 29 października 2015 r. 

 

Ad. pkt 3. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami: 

 30 września – ostatnia sesja Rady Miasta; 

 2 października – Wiceprzewodniczący Henryk Wiejak uczestniczył w: 

 uroczystym śniadaniu z żołnierzami służby przygotowawczej, 

 przysiędze wojskowej Centrum Szkolenia Inżynieryjno-Lotniczego pod pomnikiem 

„Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt”, 

 święcie 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego w sali widowiskowej Klubu Uczelnianego 

WSOSP; 

 5 października – uczestniczyłem w Inauguracji Roku Szkolnego 2015/2016 Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych; 

 7 października – radni uczestniczyli w spotkaniu z pracownikami SPZOZ w Dęblinie; 

 8 października – spotkanie w Miejskim Przedszkolu Nr 4 pod tytułem: „ Dzieci dla 

Seniorów”; 

 11 października – uroczyste otwarcie Fundacji „Hospicjum – Razem możemy więcej”; 

 13 października – brałem udział w uroczystym apelu z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

w Szkole Podstawowej nr 2; 

 14 października – odbyły się uroczyste obchody Dnia Edukacji Narodowej w Urzędzie Miasta 

oraz w Zespole Szkół nr 3 (uczestniczył Wiceprzewodniczący Henryk Wiejak), w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym (uczestniczył Wiceprzewodniczący Andrzej Banaś), 

w Liceum Ogólnokształcącym (Przewodniczący W. Chochowski); 

 14 października – koncert w Klubie Uczelnianym WSOSP (uczestniczył Wiceprzewodniczący 

Henryk Wiejak); 

 15 października – uroczyste odsłonięcie tablicy upamiętniającej Żydowskie Getto w Irenie, 

umiejscowionej na bibliotece przy ul. Okólnej; 

 16 października – w Jubileuszu 70-lecia Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 brałem udział wraz 

z Wiceprzewodniczącym Henrykiem Wiejakiem; 

 17 października – uczestniczyłem w półfinale 16 jesiennego przeglądu twórczości artystycznej 

seniorów Dęblin 2015 w Klubie Uczelnianym WSOSP; 

 17 października – spotkanie z okazji Dnia Seniora w „Adrii” zorganizowane przez Zarząd 

Rejonowy Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Dęblinie; 

 17 października – na zawodach wędkarskich z okazji zakończenia sezonu wędkarskiego 2015 

Koła PZW Nr 4 Dęblin-Miasto, Radę Miasta reprezentował radny Waldemar Warenica; 

 20 października – wernisaż Piotra Gagana w Klubie 4. Skrzydła Lotnictwa – Szkolnego; 

 21 października – odbył się Konwent Rady Miasta w celu ustalenia porządku dzisiejszej sesji; 

 21 października – spotkanie integracyjne seniorów organizowane przez Klub Seniora 

i Miejski Dom Kultury w Dęblinie, który odbył się w sali warsztatów Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 2; 

 23 października – pasowanie uczniów klas pierwszych w Zespole Szkół nr 3 (uczestniczył 

Wiceprzewodniczący Henryk Wiejak); 

 27 października – wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Miasta w celu 

zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję; 

 28 października – radni brali udział w wystawie plastycznej grupy twórczej „Vena” w galerii 

nad Wisłą MDK.  
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Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie  

od 01.10.2015 r. do 28.10.2015 r. 

 01.10.2015 

 została uruchomiona komunikacja miejska w Dęblinie, uczestniczyłam w pierwszym 

kursie tzw. „emki” po mieście Dęblin; 

 spotkanie z projektantem w sprawie koncepcji budowy pawilonu sportowego na stadionie 

przy ul. 15 P.P. „Wilków”; 

 02.10.2015 

 przysięga żołnierzy służby przygotowawczej 41. Bazy Lotnictwa Szkolnego i Centrum 

Szkolenia Inżynieryjno-Lotniczego. Przysięga odbyła się tradycyjnie na placu przed 

Pomnikiem „Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt”. 

 Święto 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego w Klubie Uczelnianym Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych, podczas którego wręczono wyróżnienia, a także odbył się 

koncert Anny Dereszowskiej; 

 05.10.2015 

 uczestniczyłam w inauguracji roku akademickiego w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie, z udziałem Prezydenta RP Pana Andrzeja Dudy; 

 posiedzenie Komisji Samorządu i Porządku Publicznego w sprawie wypracowania 

wniosków do budżetu Miasta na 2016 r. – udział wzięła p. Beata Amarowicz - Doradca 

Burmistrza; 

 07.10.2015 

 nastąpiło ogłoszenie przetargu na roboty budowlane w ramach realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w Os. Wiślana”. Otwarcie ofert odbyło 

się 22.10.2015 r., wpłynęły 4 oferty – najniższa została złożona przez MZGK Sp. z o.o. 

w Dęblinie za kwotę 77 294,70 zł, ofertę najdroższą złożył Zakład Instalacji WOD-KAN 

Dygas Sp.j. z Ciepielowa za cenę 162 071,00 zł; 

 wyjazdowe posiedzenie Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej w celu zapoznania się 

z działalnością i sprzętem medycznym Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie połączone ze spotkaniem z dyrektorem oraz pracownikami SPZOZ 

dotyczącym ewentualnego połączenia Zakładu z 6. Szpitalem Wojskowym w Dęblinie; 

 08.10.2015 

 uczestniczyłam w spotkaniu z okazji Dnia Seniora przygotowanym przez dzieci 

z Miejskiego Przedszkola Nr 4 w Dęblinie; 

 09.10.2015 

 reprezentowałam Miasto Dęblin w Marszu Różowej Wstążki. Ideą Marszu jest 

podniesienie świadomości mieszkańców na temat profilaktyki chorób nowotworowych 

oraz zachęcanie do wykonywania badań profilaktycznych w celu zapobiegania; 

 11.10.2015 

 otwarcie „Hospicjum – Razem możemy więcej”, którego celem jest działalność na rzecz 

pacjentów nieuleczalnie chorych, wymagających długotrwałej i kompleksowej opieki. 

Hospicjum działa w Specjalistycznych Gabinetach Lekarskich „Zdrowie” w Dęblinie przy 

ul. Okólnej. Inicjatywa została objęta patronatem Burmistrza Miasta Dęblin; 

 12.10.2015 

 spotkanie z Lokalną Grupą Działania „Lepsza Przyszłość Ziemi Ryckiej” dotyczące spraw 

organizacyjnych, w tym spotkanie z lokalnymi przedsiębiorcami i z członkami LGD;  

 13.10.2015 

 uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej Nr 2 w Dęblinie; 

 wizyta w Wojskowych Zakładach Inżynieryjnych, odbyła się prezentacja możliwości 

produkcyjnych i technologicznych zakładu; 
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 14.10. 2015 

 obchody Dnia Edukacji Narodowej w Ratuszu Miejskim (wręczono akty mianowania 

na kolejny stopień awansu zawodowego, nagrody dla nauczycieli i uczniów oraz stypendia 

za najwyższe osiągnięcia w nauce); 

 Dzień Edukacji Narodowej w dęblińskich szkołach; 

 spotkanie z wykonawcą, inspektorami nadzoru i pracownikami urzędu w sprawie budowy 

ul. Wiatracznej; 

 spotkanie z zarządem Miejskiego Klubu Sportowego „Orlęta 1925” Dęblin w sprawie 

funkcjonowania Klubu i pomysłów na realizację zadań z zakresu sportu; 

 15.10.2015 

 otwarcie ofert w przetargu na roboty budowlane w ramach realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa sieci wodociągowej w ul. Księżycowej, Akacjowej, 

Brzozowej”. Wpłynęło 6 ofert, przetarg został rozstrzygnięty w dniu 20.10.2015 r., 

najkorzystniejsza oferta została złożona przez firmę Zakład Instalacji WOD-KAN Dygas 

Sp.j. z Ciepielowa za kwotę 43 153,57 zł. Umowa została podpisana w dniu 27.10.2015 r. 

Najdroższa oferta została złożona przez firmę Profence Natalia Podolak z Lublina, za cenę 

97 743,95 zł; 

 odsłonięcie tablicy upamiętniającej dęblińskich Żydów. Uroczystość odbyła się przy 

budynku Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ul. Okólnej. Miasto reprezentował 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski oraz Naczelnik Wydziału Oświaty 

i Spraw Społecznych – Anna Wojdyła-Pawlak; 

 odbył się odbiór praz związanych z realizacją inwestycji pn. „Zwiększenie dostępności 

obszarów wiejskich do lokalnych ośrodków gospodarczych i instytucji publicznych 

poprzez partnerską przebudowę dróg powiatowych bezpośrednio połączonych z drogą 

krajową Nr 48” współfinansowanej ze środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. W ramach zadania na terenie Dęblina zostały wyremontowane ulice: Stawska, 

1 Maja, Składowa, Skotnickiego. Miasto dofinansowało Powiat Rycki w kwocie 

330 549 zł; 

 spotkanie z projektantem dróg w Osiedlu Jagiellońskie dotyczące problemu odwodnienia 

dróg; 

 16.10.2015 

 otwarcie ofert – przetarg na udzielenie kredytu długoterminowego w wysokości 

1 000 000 zł z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów; 

 spotkanie w Oddziale Wojewódzkim Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Województwa Lubelskiego z wójtami, burmistrzami oraz prezesami OSP 

zakwalifikowanymi do dofinansowania zakupu pojazdów pożarniczych w ramach projektu 

„Przedsięwzięcie o priorytetowym znaczeniu dla realizacji celów Strategii Rozwoju 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020”. W spotkaniu uczestniczyła Zastępca 

Naczelnika Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego. Miasto Dęblin i OSP Dęblin-

Masów zostały zakwalifikowane do dofinansowania zakupu średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego w wysokości 60% kosztów; 

 17.10.2015 

 półfinał 16. Jesiennego Przeglądu Twórczości Artystycznej Seniorów w Klubie 

Uczelnianym WSOSP, uczestniczyła Doradca Burmistrza – Beata Amarowicz; 

 Dzień Seniora organizowany przez Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów – 

Zarząd Koła w Dęblinie, wśród zaproszonych gości byli m.in. Podsekretarz Stanu 

w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej pani Elżbieta Seredyn, przedstawiciele władz 

Powiatu Ryckiego i jednostek samorządowych z terenu powiatu. W imieniu burmistrza 

uczestniczyła Doradca Burmistrza; 
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 spławikowe zawody wędkarskie z okazji zakończenia sezonu wędkarskiego 2015 

organizowane w Matygach przez Zarząd Koła PZW nr 4 Dęblin-Miasto. Uczestniczył 

Sekretarz Miasta – Michał Dziubka; 

 70-lecie Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 w Dęblinie. Z ramienia burmistrza 

w uroczystościach uczestniczył Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Anna 

Wojdyła-Pawlak oraz Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – Grażyna Szczepaniak; 

 19.10.2015 

 brałam udział w podpisaniu aneksu do listu intencyjnego w sprawie utworzenia 

ponadregionalnej inicjatywy pod nazwą „Wyżyna Lotnicza”. Spotkanie odbyło się 

w Mazowieckim Centrum Sztuki Współczesnej w Radomiu, przy udziale prezesów: 

Polskiej Agencji Informacji i Inwestycji Zagranicznych, Agencji Rozwoju Przemysłu, 

Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, marszałków województw mazowieckiego, 

lubelskiego i łódzkiego, a także prezydentów Łodzi, Radomia, i przedstawicieli uczelni: 

WSOSP, Politechniki Łódzkiej, Uniwersytetu Technologiczno-Humanistycznego 

w Radomiu. 

 20.10.2015 

 wizyta w Ogólnokształcącym Liceum Lotniczym w Dęblinie, gdzie z nowym dyrektorem 

omawiane były warunki współpracy; 

 spotkanie w Zakładzie Energetycznym w Puławach, dotyczące realizacji zadań Zakładu 

na terenie miasta Dęblin, w tym na osiedlu Wiślana, osiedlu Jagiellońskie i ulicy 

Sochackiego. Uzgodniono nowe terminy spotkania z projektantami sieci energetycznej 

w osiedlu Wiślana; 

 21.10.2015 

 Konwent Rady Miasta w sprawie programu sesji; 

 spotkanie robocze Lokalnej Grupy Działania „Lepsza Przyszłość Ziemi Ryckiej” 

w sprawie omówienia projektów współpracy i ustalenia limitów środków finansowych 

na poszczególne zadania. Uczestniczył Sekretarz Miasta – Michał Dziubka; 

 spotkanie integracyjne seniorów w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2. 

 22.10.2015 

 spotkanie z dyrektorem banku BGŻ, który otwiera w Dęblinie oddział. Omawiane były 

możliwości współpracy;  

 peregrynacja relikwii Jana Pawła II w kościele parafialnym Św. Piusa V w Dęblinie; 

 23.10.2015 

 uroczyste ślubowanie uczniów klas I w Zespole Szkół Nr 3 w Dęblinie. W imieniu 

burmistrza w uroczystościach uczestniczyła Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 

Społecznych – Anna Wojdyła-Pawlak; 

 26.10.2015 

 odbyło się Zgromadzenie Wspólników Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

gdzie podwyższyłam kapitał zakładowy Spółki o 30 000 zł; 

 27.10.2015 

 wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miasta w sprawie zaopiniowania 

materiałów na sesję; 

 28.10.2015 

 wystawa plastyczna grupy twórczej „Vena” w galerii Miejskiego Domu Kultury nad 

Wisłą. 
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Ad. pkt 4. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Damian Skóra: 

 wnioskował o naprawę zapadniętego chodnika przy ul. Kowalskiego na wysokości sali 

gimnastycznej Zespołu Szkół nr 4; 

 zwrócił się do Komendanta Komisariatu Policji z wnioskiem o zwiększenie częstotliwości 

patroli na osiedlu Lotnisko, które obiecywał Dzielnicowy podczas Zebrania Mieszkańców 

Osiedla Lotnisko w kwietniu tego roku. Niestety mieszkańcy nie zaobserwowali 

zwiększenia ilości patroli. W budynku pawilonu „Jubilat” rozpoczął działalność nowy 

pub, wieczorami i w nocy jest większy ruch niekoniecznie poprawnie zachowującej się 

młodzieży, dlatego jest prośba o zwrócenie na to uwagi; 

 poprosił, by policjanci zaczęli zaglądać na teren Zespołu Szkół nr 4, gdzie boisko 

wieczorami służy do spożywania alkoholu. Z uwagi na codzienne zbieranie butelek przez 

pracowników szkoły, prosi o interwencję;  

 wnioskował również o monitorowanie bezpieczeństwa ruchu drogowego na osiedlu 

Lotnisko, zwłaszcza na ulicach Kowalskiego i Ścibiora, gdzie jest przekraczana prędkości 

i są problemy z parkowaniem; 

 podziękował Prezesowi Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej pani Alicji 

Zwierzchowskiej za wymianę uszkodzonej studzienki w ulicy Kowalskiego. 

 Radna Regina Rodzik podziękowała pracowników interwencyjnym Urzędu Miasta 

za starannie wykonaną pracę, dzięki której służby komunalne mają dojazd do altanek 

śmietnikowych na osiedlu Lotnisko. 

 Radny Witold Zamojski ponowił wniosek o wysypanie zjazdu z ulicy Tysiąclecia na ulicę 

Nadatki, ponieważ mieszkańcy mają problem z przejazdem. 

 Radny Mariusz Ceglarski: 

 przypomniał, że radni występowali już z wnioskiem o oznakowanie skrzyżowania ulicy 

Spacerowej z ulicą Florera. Są znaki poziome, brakuje znaku pionowego; 

 zwrócił uwagę, że na ul. Spacerowej należącej do Powiatu Ryckiego jest mnóstwo znaków 

dublujących się, np. przy Zespole Szkół nr 4 (spowalniacze i przejścia dla pieszych); 

 wnioskował o usunięcie szpecącej okolicę tablicy reklamowej opartej o płot Zespołu Szkół 

nr 4, która została zdjęta ze starych zdemontowanych już słupów oświetleniowych; 

 zwrócił się do Prezes MZKG z pytaniem, czy będzie jeszcze przed zimą możliwość 

przejrzenia studzienek opadowych na osiedlu Lotnisko, z uwagi na zalegające liście; 

 zadał pytanie Prezes MZGK, czy uda się uporządkować teren przy przepompowni na ulicy 

Spacerowej, gdzie leży przewrócone olbrzymie drzewo. 

 Radny Andrzej Banaś: 

 zgłosił interpelację, w której domaga się podjęcia w trybie pilnym działań mających 

na celu rozwiązanie problemu parkowania w Dęblinie przez studentów Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych. Wydaje się, że zarówno władzom miasta jak i każdemu 

mieszkańcowi zależy na rozwoju jedynej wyższej uczelni w Dęblinie z 90-letnią tradycją 

sławną na cały świat. Chcielibyśmy, aby nasze miasto dla przyjeżdżających i studentów 

było bardzo przyjazne. Rozwój szkoły to również dodatkowe miejsca pracy, dodatkowe 

dochody naszych mieszkańców w handlu, usługach, produkcji oraz z najmu mieszkań. 

Te dochody w sposób pośredni i bezpośredni przekładają się na dochody budżetu naszego 

miasta. Jednak w związku z rozwojem tej szkoły, a przede wszystkich zwiększającej się 

stale liczby studentów (obecnie ponad 2 000) pojawiają się również nowe wyzwania 

i nowe problemy. Najbardziej pilny do rozwiązania jest problem parkowania w mieście 

przez przyjeżdżających studentów, którzy przyjeżdżają w poniedziałek i zostawiają auta 

na parkingach przy Urzędzie Miasta do piątku. Mimo że po rewitalizacji centrum miasta 
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miejsc parkingowych przybyło, nadal jest problem braku miejsc. W związku z powyższym 

radny poprosił panią burmistrz o rozważenie jego propozycji, np.:  

- zorganizowanie w bardzo szybkim terminie spotkania z Rektorem Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych;  

- rozważenie ewentualnego wprowadzenia płatnych stref parkowania;  

- wybudowanie nowych miejsc parkingowych. Zaproponował teren będący w zarządzie 

MON, tj. przy ul. Spacerowej na niewykorzystywanym boisku przy szpitalu, 

wydzielenie powierzchni bez zmiany własności z terenu za Przychodnią SPZOZ 

znajdującym się już w zarządzie MON. Uważa jednak, że najwłaściwszym miejscem, 

aby ten problem w miarę szybko rozwiązać, byłoby przeznaczenie na parkingi terenu 

za sklepem Intermarche o pow. ponad 1,5 ha, który w planie zagospodarowania 

przestrzennego jest przeznaczony na budowę boiska sportowego. Jego zdaniem 

budowa boiska w tym miejscu jest niewłaściwa i niecelowa, dlatego trzeba przystąpić 

w trybie pilnym do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego i przygotowania 

koncepcji 300 miejsc parkingowych na powierzchni 70 arów. Do czasu zmiany 

mogłyby tam być tymczasowe parkingi; 

 zapytał, kiedy rozpocznie się budowa ogrodzenia placu zabaw w osiedlu Podchorążych; 

 zapytał, jakie działania zostały podjęte w sprawie opracowania dokumentacji 

na modernizację ulicy Wiejskiej; 

 poprosił o rozważenie zmiany organizacji ruchu na ul. Rynek przy Urzędzie Miasta, 

aby umożliwić parkowanie po godzinach pracy Urzędu. 

 Radny Robert Pasek: 

 zwrócił uwagę na zadołowania w ścieżce rowerowej na ul. Warszawskiej; 

 zauważył brak koperty dla inwalidów przy dawnym kinie Irena; 

 poinformował, że droga dojazdowa do Wojskowych Zakładów Lotniczych i Garnizonu 

nadal jest tarasowana przez parkujących. Przechodnie muszą wychodzić na ulicę, 

co stwarza niebezpieczeństwo. 

 Radny Henryk Wiejak: 

 złożył podziękowania dla Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 pani Anny Dominiak za piękne 

przygotowanie uroczystości z okazji Święta Edukacji Narodowej; 

 podziękował Pani Burmistrz za zorganizowanie wyjazdu do Zakładu Energetycznego 

w Puławach; 

 zadał pytanie burmistrzowi, co było przyczyną dokonania zmiany w składzie Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, kto został odwołany i kto został 

powołany; 

 wnioskuje (również na piśmie) o poprawę naprawianego przejazdu kolejowego 

tzw. „łukowskiego”; 

 wnioskował (również na piśmie) o podjęcie działań w celu poprawę estetyki w osiedlu 

Wiślana (naprzeciw bloku 52 i 54 od strony ul. Stężyckiej, gdzie przy chodniku wyrosły 

zielska, a jest to główny ciąg komunikacyjny na trasie Warszawa-Puławy). Niestety jest 

to teren prywatny, dlatego zwraca się do Miasta o wystosowanie pisma do właściciela 

o uporządkowanie terenu. 

 Radna Krystyna Mikusek powiedziała, że komunikacja miejska w ogóle nie rozwiązała 

problemu dojazdu do osiedla Jagiellońskie, ponieważ trasa jest jednokierunkowa, a przystanek 

jest za daleko. Dlatego zwróciła się z wnioskiem o usytuowanie przystanku w centrum osiedla 

(przy boisku). Chciała również przypomnieć, że osiedle Stawy należy także do Dęblina, 

dlatego wnioskuje o jego uwzględnienie w kursach miejskiej komunikacji. 

 Radna Renata Mikusek: 

 poprosiła o ujęcie w rozkładzie jazdy tzw. „emki” również osiedla Michalinów. W osiedlu 

mieszka dużo rodzin z dziećmi oraz osób starszych, są zabezpieczone przystanki, osiedle 

jest przejezdne; 
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 zwróciła się z prośbą o postawienie chociażby jednego kosza na śmieci w okolicach 

sklepu przy ul. Zielonej lub od strony ul. Michalinowskiej; 

 zwróciła się z pytaniem do Prezesa MZGK, na jakim etapie znajduje się realizacja 

projektu wodno-kanalizacyjnego osiedli Michalinów i Rycice oraz czy projekt może być 

zagrożony. 

 Radny Jerzy Sobiech poruszył temat zastoin wodnych w ul. Kockiej, ponieważ są niedrożne 

trzy studzienki burzowe przy posesji nr 67 (strona nieparzysta) oraz przy posesji nr 90 i nr 100 

(po stronie parzystej). 

 Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15 Pułku Piechoty Wilków – Urszula Czarnecka: 

 podziękowała za rozwiązanie spraw zgłaszanych we wcześniejszych wnioskach; 

 zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenia ulg w komunikacji miejskiej dla osób 

od 70 roku życia (mieszkańcy proszą o ulgi, ponieważ wiedzą, że są one wprowadzone 

w większości miast); 

 poprosiła o wprowadzenie w przyszłości karty miejskiej na przejazdy komunikacją 

miejską. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów – Maciej Jakubik: 

 poprosił o wprowadzenie granic osiedli na mapie zamieszczonej na stornie internetowej 

Urzędu Miasta; 

 zauważył, że kanalizacja w osiedlu Michalinów kończy się na ul. Słonecznej, nie dochodzi 

do ul. Stężyckiej, więc pozostaje odcinek 300 metrów, na długości którego utwardzenie 

drogi będzie nierealne; 

 powiedział, że bardzo dużo osób korzysta z siłowni plenerowej na osiedlu Młynki, ale nie 

jest ona zbyt widoczna, dlatego zapytał, czy nie można byłoby postawić jakiejś tablicy 

informującej o jej lokalizacji.  

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Irena – Maciej Krygrowski: 

 powrócił do swojej wcześniejszej prośby o zamontowanie kilku koszy na śmieci po obu 

stronach ul. Warszawskiej (na odcinku od rzeki Irenki do wiaduktu); 

 poruszył sprawę poprawy bezpieczeństwa na drodze i zwrócił się z prośbą 

o wystąpienie do odpowiedniej instytucji o zamontowanie fotoradaru (między wiaduktem 

a skrzyżowaniem z ul. Składową). 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych – Krzysztof Potocki: 

 zapytał, czy ogrodzenie placu zabaw na osiedlu Podchorążych będzie wykonana w tym 

roku; 

 przyłączył się do wniosku radnego R. Paska o poprawę bezpieczeństwa pieszych 

na drodze do WZL (są słupki, ale jest mały parking i samochody stoją na chodniku). 

 Wiceprzewodnicząca Zarządu Osiedla Wiślana – Barbara Guba: 

 poparła wypowiedź radnego A. Banasia odnośnie parkowanie w mieście; 

 zapytała, jak wygląda sytuacja pomocy dla ludzi najbiedniejszych. Czytała w prasie, 

że gmina Ryki otrzymała ogromną ilość produktów żywnościowych. Zadała pytanie, 

czy mieszkańcy Dęblina mogą oczekiwać takiej pomocy. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Masów – Artur Marzysz: 

 zapytał, czy jest możliwość zamontowania lampy oświetleniowej na słupie będącym 

w bezpośrednim sąsiedztwie nowej siłowni plenerowej na osiedlu Masów; 

 zadał pytanie, czy przy modernizacji ulicy Składowej było brane pod uwagę 

wyremontowanie również przejazdów kolejowych. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Młynki – Jerzy Lewandowski zgłosił uszkodzenie trzech 

krawężników nowo wybudowanej drogi na osiedlu Młynki.  

 Przewodnicząca Zarządu Osiedla Starówka – Jolanta Szpak: 

 podziękowała za usunięcie z nowowybudowanego chodnika niewłaściwie zeskładowanej 

kostki; 
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 zapytała w imieniu mieszkańców, jak będą wyglądać chodniki dla pieszych 

na ul. Wiatracznej, bo niektóre posesje wchodzą w chodnik; 

 przekazała prośbę mieszkańców ul. Wiatracznej o wymianę starych słupów elektrycznych 

i przy okazji przesunięcie, aby nie kolidowały z wjazdami na posesje; 

 poprosiła o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie środków na sterylizację psów 

i kotów; 

 chciałaby dowiedzieć się, kto jest odpowiedzialny za oświetlenie ulic w Dęblinie. 

Obecnie, gdy wcześnie zapada mrok widać, że połowa lamp jest nieczynnych, 

na niektórych ulicach palą się dosłownie po dwie lampy; 

 zwróciła się z prośbą o nie wyburzanie starego drewnianego przedszkola znajdującego się 

za Miejskim Przedszkolem nr 1, które mogłoby służyć jako muzeum Sochackiego oraz 

muzeum zasłużonych mieszkańców Dęblina, może też znalazłoby się tam miejsce na lokal 

dla Zarządu Osiedla Starówka. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka – Dariusz Wojdat skierował pytanie, 

odnośnie upływu trwałości projektu modernizacji ul. Stawskiej i Lipowej, ponieważ chodzi 

o wystąpienie do Powiatu o przebudowę ronda łączącego ul. 1 Maja, Lipową i Tysiąclecia 

poprzez budowę skrzyżowania wyniesionego, które byłoby najbezpieczniejsze. Na rondzie 

dochodzi do częstych kolizji. 

 Radny Mieczysław Grobel wnioskował o wybudowanie dwóch wiat przystankowych przy 

Zespole Szkół Ogólnokształcących, wskazał jako źródło finansowania 20 000 zł pozostałe 

po przetargu na kanalizację przy ul. Wiślanej. 

 Radny Waldemar Chochowski: 

 powiedział, że było zebranie Lokalnej Grupy Działania „Zielony Pierścień”, która ostatnio 

opracowuje projekt zagospodarowania doliny Wieprza na terenie województwa 

lubelskiego. Zapytał, czy Miasto Dęblin dostało zaproszenie i czy ktoś z władz Miasta 

uczestniczył w tym spotkaniu, a jeżeli nie, to dlaczego; 

 zgłosił wniosek, żeby wszystkie materiały, które znajdują się w porządku sesji można było 

udostępnić w formie elektronicznej na stronie Urzędu Miasta, w zakładce aktualności. 

Mieszkańcy są bardzo zainteresowani, co Rada uchwala; 

 zgłosił wniosek skierowany do Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Komendanta Komisariatu Policji w sprawie uporządkowania targowiska przy ulicy 

15 Pułku Piechoty Wilków, którego regulamin określa, że handel odbywa się w obrębie 

targowiska. Niestety handlujący rozkładają towar na chodnikach i trawnikach, co jest 

niedopuszczalne. Powinni być umieszczeni na targowisku, skoro opłata targowa i tak jest 

od nich pobierana. Natomiast w miejscach oddalonych od targowiska, np. w okolicach 

„podkówki” nie ponoszą opłaty targowej, niszczą trawniki i chodnik oraz zastawiają 

miejsca parkingowe i pozostawiają bardzo dużo śmieci, które potem fruwają 

po okolicznych osiedlach. Wszystkie te osoby powinny być przymuszone najpierw 

pouczeniami a potem karami do handlowania towarem w miejscu do tego przeznaczonym, 

czyli na targowisku; 

 poprosił Komendanta Komisariatu Policji o odwiedzanie przez patrole torowiska 

za garażami przy osiedlu Staszica, młodzież szkolna spożywa tam alkohol od godz. 7
00

 

do 18
00

; 

 zwrócił się w imieniu mieszkańców do Prezesa MZGK odnośnie smrodu z kanalizacji 

miejskiej, który wyczuwa się przy wjeździe do Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

od strony sklepu Lidl oraz na ul. Staszica. Poprosił o zbadanie przyczyny i usunięcie 

bardzo uciążliwego dla mieszkańców zapachu. 

 

 

 

 



11 

 

Protokół Nr XIV sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 29 października 2015 r. 

 

Ad. pkt 5. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin za rok szkolny 

2014/2015. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Anna Wojdyła-Pawlak przedstawiła 

szczegółowo informację (stanowi załącznik do protokołu). Podsumowując powiedziała, 

że sytuacja dotycząca maturzystów poprawiła się w stosunku do roku ubiegłego, nie mniej jednak 

władze muszą pracować, monitorować i wspólnie wypracowywać wnioski dotyczące tej 

placówki. Uczniowie biorą udział w grach i konkursach, mają gros osiągnięć w olimpiadach 

i zawodach sportowych. Jeśli chodzi o frekwencję, największy problem można zauważyć 

w gimnazjum nr 2, jednakże cały czas są pouczenia i rozmowy z rodzicami. Odnotowano również 

spadek zjawisk patologicznych, nie było zjawisk zakończonych postępowaniami. Uczniowie 

uczestniczą w wycieczkach, biwakach, rajdach. Szkoły stają na wysokości zadania, organizują 

zajęcia i edukację pozaszkolną. Jeśli chodzi o kształtowanie postaw patriotycznych, młodzież 

bierze udział w świętach patrona szkoły, Święcie Niepodległości i Święcie Konstytucji 3 Maja. 

W przyszłości trzeba zwrócić uwagę na demografię, ponieważ jest coraz mniej uczniów, przy 

rozbudowanej sieci placówek oświatowych. Trzeba również zwracać uwagę na jakość nauczania. 

Pani Burmistrz dokłada wszelkich starań, aby jakość wzrastała z roku na rok. Mamy się czym 

chwalić, mamy zdolną młodzież, musimy w młodzież inwestować. 

Informacja została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Henryk Wiejak – podziękował szkołom za kształtowanie postaw patriotycznych i wyniki 

nauczania. Nie mniej jednak zauważył problem dotyczący frekwencji i godzin 

nieusprawiedliwionych. Podkreślił, że przybyło bardzo dużo obiektów sportowych. Jego zdaniem 

w przedstawionej informacji zabrakło zestawienia ilości zwolnień lekarskich z wychowania 

fizycznego w poszczególnych szkołach. 

Burmistrz Miasta – przekazała podziękowania za pracę dla dyrektorów placówek oświatowych. 

Wspaniałe jest działanie w kierunku zachęcania młodzieży do rozwijania swoich umiejętności 

w różnych dziedzinach. 

Radny W. Chochowski – podziękował głównie za ciągłą poprawę warunków lokalowych. 

Zapytał, czy dalej funkcjonuje zasada dofinansowanie zadań inwestycyjnych 50% przez szkołę 

i 50% przez Miasto. 

Dodał, że nie jest prostą rolą zmusić nauczycieli, którzy mają już wszystkie stopnie awansu 

zawodowego, żeby nie spoczywali na laurach. Do tej pory co roku dwóch dyrektorów było 

docenianych nagrodami burmistrza. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – w budżecie na 2015 r. było 100 000 zł 

na dofinansowanie zadań oświatowych według zasady po 50%, zgodnie z zapotrzebowaniem 

szkół i zebranymi środkami przez poszczególnych dyrektorów. Potencjał i starania 

są dostrzegane, ponieważ wiemy jaka młodzież trafia do szkół. 

Burmistrz – jeśli dyrektorzy będą się starać i pozyskiwać środki zewnętrzne oraz dobrze 

zarządzać, będą na pewno doceniani nagrodą w formie pieniężnej, co nastąpi w przyszłym roku 

po ocenie wspólnej współpracy. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania informacji. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” informacją było 14 głosów (jednogłośnie).  

 

Ad. pkt 6. 

Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Miasta Dęblin za 2014 rok. 

p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym Waldemar Strigl przedstawił 

szczegółowo informację (stanowi załącznik do protokołu). 
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Miasto Dęblin liczy 16 346 mieszkańców (zameldowanych na dzień 31 grudnia 2014 r.) 

W deklaracjach o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, złożonych 

w Urzędzie Miasta Dęblin, ujętych zostało 13 817 mieszkańców (stan na 31 grudzień 2014 r.), 

z czego 13 398 osób zadeklarowało zbieranie odpadów w sposób selektywny, a 419 osób 

deklarowało zbieranie odpadów w sposób nieselektywny. 

Różnica pomiędzy liczbą mieszkańców zameldowanych na pobyt stały, a liczbą mieszkańców 

ujętych w deklaracjach wynika m.in. z tego, iż wielu uczniów i studentów kontynuuje naukę poza 

miejscem stałego zameldowania. Podobnie sytuacja wygląda wśród osób czynnych zawodowo, 

którzy ze względu na wykonywaną pracę przebywają poza terenem Miasta. Miasto Dęblin 

na bieżąco podejmuje działania w celu weryfikacji danych zawartych w deklaracjach 

i sprawdzenia ich ze stanem faktycznym. 

Koszty poniesione w związku z odbieraniem, odzyskiem, recyklingiem i unieszkodliwianiem 

odpadów komunalnych w 2014 r. kształtują się następująco:  

 koszty wynikające z odbioru i zagospodarowania odpadów: 1 999 172,10 zł, 

 koszty obsługi administracyjnej systemu (wynagrodzenie pracowników, szkolenia w zakresie 

gospodarki odpadami, zakup licencji, oprogramowania itp.) – 91 268,39 zł. 

W 2014 r. koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi zamknęły 

się kwotą 2 090 440,49 zł. 

 

Analiza została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania Analizy stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie Miasta Dęblin za 2014 rok.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” informacją było 14 głosów (jednogłośnie). 

 

Ad. pkt 7. 

Informacja dotycząca funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie miasta Dęblin. 

Burmistrz Miasta przedstawiła szczegółowo informację (stanowi załącznik do protokołu).  

W budżecie Miasta Dęblin na 2015 r. na realizację zadań zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została zabezpieczona kwota 50 tyś. zł.  

MZK – Puławy Sp. z o. o. świadczy usługi od poniedziałku do soboty na linii 

komunikacyjnej jednokierunkowej okrężnej. 

Od poniedziałku do piątku autobus kursuje w godz. 6.20-odjazd z ulicy Niepodległości – 

Rynek w kierunku ul. Krasickiego (wyjazd z bazy ZUK o godz. 6.18) do godziny 17.57 (zjazd 

do bazy ZUK przy ul. Jagiellońskiej). 

W soboty autobus komunikacji miejskiej rozpoczyna kurs o godz. 6.55 – odjazd z ulicy 

Niepodległości – Rynek (wyjazd z bazy ZUK o godz. 6.53), ostatni kurs o godz. 14.46  

z ul. Krasickiego w kierunku przystanku przy ul. Niepodległości – Rynek (przyjazd o godz. 

14.55), następnie odjazd do bazy MZK w Puławach. 

Autobus MZK korzysta z nieodpłatnego postoju na ogrodzonym placu Zakładu Usług 

Komunalnych w Dęblinie, przy ul. Jagiellońskiej, co wyeliminowało konieczność codziennego 

dojazdu autobusu do Dęblina i z powrotem do Puław, a tym, samym znacznie wpłynęło 

na obniżenie kosztów całego przedsięwzięcia.  

Szczegółowy rozkład jazdy autobusu linii komunikacyjnej Nr 31 znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miasta Dęblin oraz został umieszczony przez przewoźnika na każdym 

przystanku, z którego korzysta. 

W ostatnich dniach września bieżącego roku odbyło się spotkanie wyjazdowe  

z przedstawicielami MZK – Puławy Sp. z o. o. mające na celu ponowne sprawdzenie warunków 

technicznych niezbędnych do ewentualnego uruchomienia kursowania autobusu komunikacji 

miejskiej w Osiedlu Michalinów, Żdżary oraz przy ul. Podchorążych. Wizja w terenie 

jednoznacznie wykluczyła możliwość kursowania autobusów komunikacji miejskiej w Osiedlu 
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Michalinów i ul. Podchorążych, natomiast uruchomienie komunikacji w Osiedlu Żdżary będzie 

możliwe po dokonaniu zmiany w projekcie stałej organizacji ruchu w ulicy Środkowej, 

oznakowaniu przystanku znakiem D–15 oraz dokonaniu zmian w obowiązującym rozkładzie 

jazdy.  

Obsługa przystanku przy ul. Podchorążych w Dęblinie przez MZK – Puławy Sp. z o. o. jest 

niemożliwa z uwagi na fakt, iż w miejscu tym brak jest możliwości wykonania manewru 

zawracania autobusu. Jakiekolwiek działania mające na celu uruchomienie w tym miejscu 

kursowania autobusu miejskiego będą możliwe po uzyskaniu przez Miasto Dęblin prawa 

do dysponowania częścią terenu, która w chwili obecnej jest terenem zamkniętym stanowiącym 

kompleks wojskowy, wpisany do rejestru zabytków woj. lubelskiego.  

Autobus miejskiej komunikacji będzie również dojeżdżał w głąb Osiedla Jagiellońskie, 

są zlecone prace związane z projektowaniem organizacji ruchu celem umieszczenia przystanku 

przy boisku. 

Rozkład jazdy linii Nr 31 jest na bieżąco monitorowany oraz poddawany analizie pod kątem 

zainteresowania pasażerów danym kursem i może ulec zmianie po zmianie rozkładu jazdy PKP 

oraz w zależności od potrzeb mieszkańców. 

 

Informacja została negatywnie zaopiniowana przez Komisję Samorządu i Porządku Publicznego. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Regina Rodzik 

Przedstawiona radzie informacja jest raczej informacją o uruchomieniu komunikacji miejskiej, niż 

jej funkcjonowaniu, ponieważ tak naprawdę brak jest w niej jakichkolwiek analiz. I chociaż  

e-mka jeździ niecały miesiąc, to już widzimy, jak bardzo uaktywnili się dęblińscy przewoźnicy. 

Jeżdżą nadal na najbardziej atrakcyjnych trasach, ale mając do dyspozycji rozkład jazdy e-mki, 

jadą tuż przed nią i zabierają pasażerów, a niektórzy z nich, chcąc być jeszcze bardziej 

konkurencyjnymi zaniżają opłaty biletowe.  

Jednocześnie mieszkańcy zwracają się do Pani burmistrz i do rady o umiejscowienie przystanków 

w osiedlach i miejscach, w których ich do tej pory nie było, i gdzie nie może wjechać obecnie 

jeżdżąca e-mka, ze względu na swoje gabaryty.  

Dlatego też, komisja mając na uwadze wnioski i opinie wszystkich mieszkańców oraz budżet 

miasta - wnioskuje o przygotowanie przetargu, który zostałby ogłoszony w stosownym czasie, 

aby została zachowana ciągłość komunikacji miejskiej.  

Komisja chciałaby, aby w kryteriach przetargowych zostały również ujęte wnioski radnych, takie 

jak: 

 zgłaszane przystanki w poszczególnych osiedlach; 

 rozszerzony rozkład jazdy na godziny wieczorne w dni powszednie oraz kilka kursów 

w niedziele; 

 minimum dwie linie komunikacyjne.   

Jednocześnie Komisja wyraża chęć współpracy w zakresie dalszego funkcjonowania i rozwoju 

komunikacji miejskiej.  

Mamy też nadzieję, że do przetargu przystąpią dęblińscy przewoźnicy, co zakończyłoby 

ich „podjazdową” wojnę w naszym mieście. 

W związku z powyższym i mając na uwadze prace nad zmianą organizacji ruchu – radni 

Regina Rodzik i Damian Skóra z osiedla Lotnisko wnoszą o usytuowanie przystanku 

autobusowego na osiedlu Lotnisko w rejonie „Biedronki”. Uzasadniając ten wniosek chcemy 

poinformować, że największe osiedle naszego miasta nie ma w swoim centrum przystanku. 

Usytuowanie przystanku w tym miejscu bardzo zwiększy efektywność jego wykorzystania, 

znacznie więcej niż usytuowanego przy ulicy Spacerowej, który znajduje się zupełnie poza 

obrębem zamieszkania. 
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Radny Jerzy Sobiech – zapytał, w jakim terminie nastąpi uruchomienie przejazdu „emki” 

na osiedlu Żdżary.  

Radny Sławomir Chomżyński – zadał pytanie, czy są prowadzone działania monitorujące ilość 

przewożonych osób. Czy wystarczy zabezpieczonych na ten cel środków. 

Radny Andrzej Banaś – chciałby znać stanowisko burmistrza, czy miejska komunikacja 

w Dęblinie dalej będzie funkcjonować na bazie MZK Puławy, czy też od nowego roku w inny 

sposób. 

Radna R. Rodzik – zapytała burmistrza, w której dęblińskiej uchwale jest zapis uprawniający 

do ulg w przejazdach dzieci w wieku do i od 4 lat. 

Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że wszystkie ulgi wynikają z przepisów cytowanych 

w informacji. Od inicjatywy radnej Rodzik rozpoczęły się działania w kierunku uruchomienia 

transportu lokalnego. Miasto Puławy zadania do realizacji przyjęło po zgodzie Rady Miasta 

Dęblin. Konsekwencją porozumienia zawartego na czas nieokreślony jest umowa wykonawcza. 

Koszty zostały oszacowane w umowie, środki przekazywane są na zasadzie dotacji celowej 

i rozliczone zostaną z końcem stycznia 2016 r., wówczas okaże się czy będziemy do komunikacji 

dopłacać. 

Odnośnie propozycji przetargu, zapytała, czy ma być komunikacja równoległa do 

zapewnionej w tej chwili. Obecny transport jest na poziomie, którego nie zapewnią inni 

przewoźnicy dęblińscy, autobus jest niskopodłogowy. Dopiero po rozliczeniu kosztów można 

zdecydować o dalszych działaniach, np. tworzenie nowych przystanków, co wiąże się 

z dodatkowymi kosztami. Istniejące przystanki są wykorzystywane.  

Mieszkańcy przekazują uwagi odnośnie jakości i standardu przewozu oraz konkurencji 

(„wojna podjazdowa”) i porównują nyskarzy z nowym autobusem, dlatego musimy przystąpić 

do działania, aby usprawnić miejski transport drogowy. Nie można likwidować transportu, który 

jeszcze dobrze się nie rozwinął i szukać nowego wykonawcy w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych. Jeśli Miasto nie będzie w stanie zapewnić finansowania obecnego środka 

komunikacji będzie czas na rezygnację. 

Radny A. Banaś – pomysł nowej komunikacji powstał, ponieważ mieszkańcy byli niezadowoleni 

z nysek. Natomiast przewoźnicy twierdzili, że kursy busów są nierentowne. Radni dali pani 

burmistrz zielone światło odnośnie komunikacji z Puław. Nie usprawniło to funkcjonowania 

komunikacji na terenie Dęblina, ponieważ autobus jeździ pusty, może ze względu na cenę 

biletów. Autobus przejeżdża o zaplanowanej godzinie. Żeby dojeżdżać w nierentowne miejsca, 

Miasto musi dokładać środki. Kursy MZK pokrywają się z kursami nysek. Trzeba się głęboko 

zastanowić, czy dalej mają funkcjonować rozwiązania obecnej komunikacji.  

Okazało się, że na os. Jagiellońskie i os. Żdżary autobus „emka” może zajeżdżać. Szkoda, 

że sprawdzanie możliwości zatrzymywania i zawracania nowego autobusu w dodatkowych 

miejscach odbyło się bez udziału radnych. Zgoda radnych odnośnie umowy z MZK Puławy 

dotyczyła 3 miesięcy. Gdyby wynik spełniał oczekiwania, to mogłaby być na czas nieokreślony. 

Uważa, że jednak nowa komunikacja nie spełnia oczekiwań, dlatego powinien być rozważony 

przetarg na nowy rok. Wyjściowa cena dopłaty do nierentownych kursów powinna być określona 

na poziomie 17 000 zł. 

Radny H. Wiejak – jest zdania, że autobus linii 31 za wcześnie zjeżdża na bazę, brak jest kursów 

w niedziele, na które czekają studenci, nie mogący dostać się do centrum z PKP. Uważa,  

że w wyniku przetargu może być równy dostęp przedsiębiorców i może być taniej. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15 Pułku Piechoty Wilków też zauważyła, że po godzinie 

17
00

 oraz w soboty po południu nyski nie jeżdżą. Mieszkańcy zyskają przy rozszerzeniu 

komunikacji. 

Radna R. Rodzik – komisja nie chce rezygnować z komunikacji miejskiej, lecz chce żeby był 

rozpisany przetarg, ponieważ zależy jej tylko na obniżce kosztów. Umowa jest na 3 miesiące, 

a dopiero gdy się jej nie rozwiąże będzie się ciągnęła na czas nieokreślony. Jest mowa o przetargu 
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już teraz, aby nie było przerwanej ciągłości komunikacji miejskiej i żeby dęblińscy przewoźnicy 

mogli stanąć do przetargu według określonych kryteriów. 

Burmistrz: 

 zrozumiała, że Komisja Samorządu i Porządku Publicznego nie chce „emek” puławskich; 

 dla radnego A. Banasia: po wprowadzeniu transportu obsługiwanego przez MZK Puławy jest 

punktualność, komfort jazdy, ościenne osiedla są uwzględnione, rozkład jazdy „emki” nie 

pokrywa się z rozkładem jazdy prywatnych przewoźników; 

 inne sprawy są kwestią rozmów, co miesiąc można negocjować rozkład jazdy. Dyskusja 

po trzech tygodniach funkcjonowania komunikacji miejskiej jest paranoją. Wnioski można 

wyciągać po zakończeniu chociaż jednego kwartału, na który zostały zabezpieczone środki. 

Zawsze potem można zrobić przetarg. Komunikacje nie powinny się wykluczać, bo gdyby 

nyskarze jeździli w swoich godzinach mieliby swoich klientów. Do przetargu mogą przystąpić 

przewoźnicy posiadający odpowiedni tabor. W tej chwili koszt transportu miejskiego jest 

niższy niż 17 000 zł, a ostateczne rozliczenie w styczniu 2016 roku pokaże, czy faktycznie 

będziemy dużo dopłacać; 

 zaapelowała do przewoźników o jazdę według ich rozkładu jazdy. Gmina nie może 

dofinansować prywatnego przewozu, chyba że zrzeszą się w stowarzyszenie, które wystąpi 

z ofertą. 

Radny W. Chochowski – jako jedyny był przeciw komunikacji z Puław, ponieważ nie było 

przekazanych szczegółowych informacji. Według niego komunikacja jest dzisiaj na pokaz. Jeśli 

chcemy mieć komunikację, to powinna być zadowalająca dla mieszkańców, dlatego są wnioski 

dotyczące przetargu, w którym powinny być określone dokładne trasy i godziny.  

Uważa, że budżet powinien być przyjęty w grudniu, ponieważ komunikacja nie ma prawa 

funkcjonować, jeśli nie będą na nią przeznaczone środki w budżecie. 

Radny A. Banaś – przypomniał, że było porozumienie i umowa. Rada nie widziała umowy, 

zawierzono pani burmistrz. Nie wszystkie problemy zostały rozwiązane. Zaproponował 

rozważenie dodatkowego przetargu na mniejszy środek komunikacji, który kursowałby w soboty 

i niedziele lub w miejscach uniemożliwiających zawracanie większemu autobusowi. 

Zdzisław Wojdat - przewoźnik – poinformował, że 11 prywatnych przewoźników wykonuje  

150 kursów dziennie, to jest 0,5 mln. kilometrów rocznie, w tym 9 przewoźników ma mniejsze 

koszty, bo są emerytami. Uważa, że komunikacja miejska będzie kosztowała Dęblin około 

2 000 000 zł rocznie. Obecne koszty faktycznych przejazdów po Dęblinie wynoszą około  

1 000 000 zł. 

Jerzy Karwacki - przewoźnik – dodał, że od 1 stycznia 2017 r. wchodzi w życie nowa ustawa 

i trzeba będzie ogłosić przetarg, a nyskarze przestaną istnieć jeśli nie spełnią wymaganych 

warunków.  

Burmistrz – Miasto ma obowiązek zapewnienia transportu, bo nie wiadomo co się wydarzy 

w 2017 r. Nie ma sensu, aby pojedynczy przedsiębiorcy stawali do przetargu, bo między sobą 

konkurują. Nad dużym przedsiębiorcą też brak będzie kontroli. Jeśli Miasta nie będzie stać 

na rozszerzenie komunikacji, to nie będzie rozszerzać. Być może dojdzie też do sytuacji, że trzeba 

będzie zrezygnować.  

Jeżeli nie uda się uchwalić budżetu do końca grudnia 2015 r., to można działać na prowizorium 

budżetowym. Jeżeli w ogóle nie uchwalimy środków na komunikację, wówczas umowa 

wykonawcza z MZK Puławy zostanie rozwiązana, natomiast porozumienie z Miastem Puławy 

może trwać bez skutków finansowych, bo jest to tylko powierzenie zadania. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania informacji. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” informacją było 2 głosy, przy 11 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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Ad. pkt 8a. 

Rozpatrzenie projektu w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 – 2019. 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 

poinformował, że w związku z upływem w dniu 31 grudnia 2011 r. 4-letniej kadencji ławników, 

zgodnie z ustawą – Prawo o ustroju sądów powszechnych, Rada Miasta najpóźniej 

w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników, 

wybiera ławników do sądów rejonowych, których obszar jest objęty właściwością tych sądów,  

w głosowaniu tajnym. Prezes Sądu Okręgowego w Lublinie wniósł o wybranie 2 ławników 

do Sądu Rejonowego w Rykach i 1 ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach do orzekania 

z zakresu prawa pracy na kadencję 2016-2019.  

Następnie poprosił Przewodniczącą Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

Reginę Rodzik o przedstawienie informacji podsumowującej pracę Zespołu (stanowi załącznik). 

Na ławnika do Sądu Rejonowego w Rykach zgłosiło się trzech kandydatów: Krystyna Jopek, 

Jerzy Banach, Grzegorz Sadkowski. Do Sądu Rejonowego w Puławach zgłosił się jeden kandydat 

- Władysław Sołopa. Komisja nie miała uwag. Wszystkie kandydatury zostały ocenione 

pozytywnie. Według Zespołu kandydaci posiadają motywację oraz wykazują się doświadczeniem 

w pracy społecznej. 

Wszyscy kandydaci na ławników zostali zaproszeni na dzisiejszą sesję. 

Obecna na sesji Krystyna Jopek w kilku słowach przedstawiła swoją kandydaturę. 

Jako emerytowana nauczycielka posiada doświadczenie w pracy z młodzieżą. Posiada znajomość 

środowiska rodzin dęblińskich. Ławnikiem w Sądzie Rejonowym w Rykach jest już trzecią 

kadencję, z tym że pierwszą kadencję była ławnikiem w sprawach karnych, w tej chwili jest 

ławnikiem w sprawach rodzinnych. W obecnej kadencji była Przewodniczącą Rady Ławniczej 

składającej się z 4 ławników. Jest osobą dyspozycyjną, chętna do pomocy. Uważa, że czynnik 

społeczny jest potrzebny. Pani K. Jopek otrzymała rekomendację Prezesa Sądu Rejonowego 

w Rykach. 

Następnie Przewodniczący Rady przybliżył sylwetki pozostałych kandydatów. 

Pan Jerzy Banach mieszka w Dęblinie od urodzenia, 25 lat był pracownikiem Kolei. Obecnie 

znajduje się na emeryturze, gdzie oddaje się swojej pasji, którą jest ratownictwo wodne. Jest 

kierownikiem Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego i pracuje społecznie. Jego 

kandydaturę na ławnika zgłosił Dębliński Oddział Polskiego Związku Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów. Pan J. Banach nie do końca widzi się w roli ławnika z uwagi na emocjonalne 

podejście do spraw, choć świadczy to o jego zaangażowaniu 

 

Pan Grzegorz Sadkowski – z powodu przebywania w sanatorium nie mógł uczestniczyć w sesji. 

Odczytał złożoną przez niego krótką charakterystykę.  

Nazywam się Sadkowski Grzegorz. Od trzech lat jestem na emeryturze.  

40 lat przepracowałem na PKP na stanowisku maszynisty. 

Pracując na kolei czynnie udzielałem się w związkach zawodowych, będąc w Zarządzie, gdzie 

miałem duży kredyt zaufania u kolegów. 

Mieszkam na osiedlu Rycice, gdzie również udzielam się społecznie. 

W latach 80-tych byłem w Zarządzie Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska. 

W tym samym czasie należałem do Zarządu Osiedla Rycice.  

Od 2 lat należę do Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Oddział w Dęblinie, gdzie również 

zostałem wybrany do Zarządu. W Związku Emerytów organizujemy spotkania, wyjazdy do teatru, 

wycieczki wypoczynkowe.  Z chwilą przejścia na emeryturę mam dużo wolnego czasu,  

w związku z tym część tego wolnego czasu mógłbym poświęcić na dalszą działalność społeczną.  

Kocham pomagać ludziom, którzy tej pomocy potrzebują. 
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Pan Władysław Sołopa – z uwagi dużo wcześniej zaplanowany wyjazd, w związku z pracą 

w Zarządzie Związku Nauczycielstwa Polskiego, bardzo przeprasza za nieobecność na dzisiejszej 

sesji Rady Miasta. 

Pan Władysław Sołopa przepracował w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 w Dęblinie 50 lat. 

Obecnie jako emeryt jest dyspozycyjny. Od 1990 r. działa jako Prezes Związku Nauczycielstwa 

Polskiego Oddział w Dęblinie. Chciałby zostać ławnikiem z zakresu prawa pracy, ponieważ 

tematyka ta jest mu bliska, z uwagi na częste występowanie w sprawach pracowniczych, bywał 

pełnomocnikiem procesowym, ukończył kilka kursów w tym zakresie. Udziela również porad 

i doradza w zakresie prawa pracy.   

 

Przystąpiono do powołania komisji skrutacyjnej. Przewodniczący Rady zaproponował, aby 

komisja liczyła trzy osoby i zaproponował kandydaturę Reginy Rodzik. Henryk Wiejak zgłosił 

kandydaturę Roberta Paska, natomiast Regina Rodzik kandydaturę Renaty Mikusek.  

Kandydaci wyraziły zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej. 

Rada w głosowaniu (13 głosami "za", przy 1 „wstrzymującym się”) zaakceptowała skład komisji 

skrutacyjnej. 

 

Została ogłoszona przerwa. 

Po przerwie radna Regina Rodzik poinformowała, że komisja ukonstytuowała się wybierając  

ją na przewodniczącą, następnie przedstawiła zasady głosowania.  

Na karcie do głosowania radny dokonuje wyboru 3 ławników, w tym dla Sądu Rejonowego 

w Rykach 2 ławników (spośród 3 kandydatów) oraz 1 ławnika dla Sądu Rejonowego w Puławach 

do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.  

Na karcie do głosowania są trzy opcje: jestem „za”, jestem „przeciw” i „wstrzymuję się od głosu”.  

Wybierając ławników dla Sądu Rejonowego w Rykach głos będzie nieważny w przypadku: braku 

znaku „X” przy wszystkich nazwiskach, zaznaczenia kratki „za” przy każdym nazwisku lub 

zaznaczenia więcej niż jednej kratki przy danym nazwisku. 

Wybierając ławnika dla Sądu Rejonowego w Puławach głos będzie nieważny, jeżeli żadna kratka 

nie będzie wypełniona lub w przypadku zaznaczenia więcej niż jednej kratki. 

Karty zostały ostemplowane pieczęcią Rady Miasta, ponumerowane i potasowane przed 

rozdaniem.  

Po przetasowaniu kart do głosowania radna Regina Rodzik wyczytywała kolejno nazwiska 

radnych, którzy za parawanem oddawali głosy.  

Ogłoszona została przerwa w trakcie której komisja zliczała głosy.  

Po przerwie przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała protokół z przebiegu tajnego 

głosowania w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 - 2019. Protokół stanowi załącznik 

do protokołu z sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.   

Głosów ważnych na ławników dla Sądu Rejonowego w Rykach oddano 14, głosów  

nieważnych 0. 

Pan Jerzy Banach otrzymał 1 głos „za”, przy 5 głosach „przeciw”, „wstrzymujących się” 

0 głosów. 

Pani Krystyna Jopek otrzymała 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Grzegorz Sadkowski otrzymał 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, „wstrzymujących się” 0 głosów. 
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Głosów ważnych na ławnika dla Sądu Rejonowego w Puławach oddano 13, głosów  

nieważnych 1. 

Kandydat na ławnika Władysław Sołopa dla Sądu Rejonowego w Puławach w sprawach  

z zakresu prawa pracy otrzymał: 12 głosów „za”, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujących się” 

1 głos. 

 

Rada Miasta w tajnym głosowaniu wybrała na ławników do Sądu Rejonowego w Rykach panią 

Krystynę Jopek oraz pana Grzegorza Sadkowskiego natomiast ławnikiem do Sądu Rejonowego 

w Puławach w zakresie prawa pracy został pan Władysław Sołopa, podejmując tym samym 

uchwałę Nr XIV/89/2015 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 - 2019. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2015 rok. 

Skarbnik Miasta - Agata Zaręba – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) 

i poinformowała, że w projekcie uchwały proponuje się zmiany zmniejszające i zwiększające 

budżet na podstawie wewnętrznych decyzji i potrzeb oraz:  

1. Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego z dnia 15 października 2015 r., 

zwiększyć budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 5 499,91 zł w dziale – Oświata 

i wychowanie, w rozdziale – Gimnazja specjalne. Jest to dotacja celowa przeznaczona 

na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe, 

zgodnie z ustawą o systemie oświaty. 

2. Na podstawie decyzji Burmistrza Miasta Dęblin, zwiększyć budżet po stronie dochodów 

i wydatków o kwotę 40 000 zł w dziale – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych 

(…), w rozdziale – Wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t. (…), wpływy z opłat 

za zezwolenia na sprzedaż alkoholu do kwoty 340 000 zł (dochody) oraz w dziale – Ochrona 

zdrowia, w rozdziale – Przeciwdziałanie alkoholizmowi (wydatki), ze względu na większe niż 

planowano wykonanie dochodów z tego tytułu. 

3. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian 

po stronie dochodów i wydatków budżetowych: 

dochody: 

 dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 

na kwotę 40 000 zł; 

 zwiększyć środki po stronie dochodów budżetowych: 

 w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne o kwotę 

11 000 zł, z przeznaczeniem na wpływ kary umownej od wykonawcy, w ramach zad. 

inwest. – Remont dróg w os. 15 P.P. „Wilków”, w wyniku umowy; 

wydatki: 

 zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Pozostała działalność o kwotę 

187 290 zł; 

 zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Szkoły podstawowe o kwotę 

2 190 zł. Jest to wkład własny miasta w wysokości 20% do zakupu książek 

niebędących podręcznikami do bibliotek szkolnych, zgodnie z Rządowym programem 

wspierania organów prowadzących, w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów 

przez promocję czytelnictwa wśród dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń”, 

dofinansowanych częściowo z budżetu państwa, 
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 w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Licea ogólnokształcące o kwotę 

60 000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące ZSO, 

 w dziale – Pomoc społeczna, w rozdziale – Domy Pomocy Społecznej o kwotę 

60 000 zł, z powodu wysokich kosztów utrzymania osób chorych i samotnych 

wymagających całodobowej opieki w DPS-ach oraz wzrostu liczby tych osób, 

 w dziale – Edukacyjna Opieka Wychowawcza, w rozdziale - Pomoc materialna 

dla uczniów o kwotę 16 100 zł do kwoty 178 352 zł. Jest to wkład własny miasta 

w wysokości 20% do wypłaty stypendiów socjalnych i zasiłków szkolnych, 

dofinansowanych częściowo z budżetu państwa, 

 w dziale – Edukacyjna Opieka Wychowawcza, w rozdziale – Specjalne Ośrodki 

Szkolno-Wychowawcze o kwotę 50 000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące dla 

SOSW oraz inwestycję - Przebudowa i rozbudowa istniejącego Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Dęblinie (budowa klatki schodowej ewakuacyjnej), 

w tym wykonanie kompletnej instalacji grawitacyjnej oddymiania klatki schodowej, 

w wyniku decyzji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Rykach, 

 w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale – Pozostała 

działalność o kwotę 10 000 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie zakupu nowej 

pompy w pompowni ścieków P16 przy ul. Pułaskiego; 

 dokonać przeniesienia środków z działu – Oświata i wychowanie, rozdziału – Przedszkola 

na dział – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział – Biblioteki w kwocie 

55 000 zł, z przeznaczeniem dla Miejskiej Biblioteki na koszty bieżące utrzymania 

nowego lokalu oraz koszty zakupu sprzętu do elektronicznej obsługi czytelników 

w ramach internetowego wypożyczania książek; 

 dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 

na kwotę 161 881 zł; 

 dokonać zmian w załączniku Nr 7 - Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 

dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pisma SP6. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny W. Chochowski – odnośnie przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych 

między działami, rozdziałami i paragrafami na kwotę 161 881 zł, zapytał czy chodzi o placówki 

Miasta.  

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że kwoty przeniesień wynikają z pism poszczególnych szkół, 

które dokładnie zostały ujęte w załączniku nr 2 do projektu uchwały. Jest to przeniesienie między 

działami, rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta. 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/90/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 

od środków transportowych na rok 2016. 

Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką (stanowią załączniki) 

informując, że konieczność podjęcia nowej uchwały wynika między innymi z faktu, iż w obecnie 

obowiązującej uchwale niektóre stawki są wyższe od maksymalnych stawek ustalonych odgórnie 
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na 2016 r. Dlatego zaproponowane stawki są obniżone do kwot opublikowanych stawek 

maksymalnych. Natomiast pozostałe stawki zostały zaproponowane na poziomie obowiązujących 

w dotychczasowej uchwale.  

Na komisjach została omówiona autopoprawka zawierająca propozycję wprowadzenia  

(w § 1 pkt 1) ppkt a),b),c) oraz w pkt 3 i pkt 7) rozbicia stawek na samochody nie posiadające 

normy EURO 5 bądź wyższej i samochody posiadające normę co najmniej EURO 5. Niniejsza 

zmiana wprowadza preferencyjne stawki o 30% niższe dla pojazdów spełniających wysokie 

parametry w zakresie czystości spalin, promuje rozwiązania techniczne sprzyjające środowisku 

naturalnemu i powinna sprzyjać inwestowaniu w nowoczesną technologię. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - Maciej Jakubik powiedział, że rozmawiał 

z panem Czerskim, który posiada jedną z większych firm transportowych w Dęblinie i uważa, 

że stawki w Dęblinie są wygórowane, sięgające nawet 4 000 zł. Przedsiębiorcy noszą się 

z zamiarem przeniesienia działalności w 2016 roku, ze względu na wysokie podatki, np. do 

Warszawy.  

Pan Janiszek mający dużą ilość samochodów przeniósł działalność z Dęblina ze względu 

na bardzo drogie stawki od środków transportowych. Od 52 zestawów płacił około 200 000 zł 

podatku od środków transportowych. 

Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że tematy były wielokrotnie poruszane przez właścicieli 

środków transportowych z terenu Dęblina. Do tej pory, poza jednym podaniem odnoszącym się 

do normy EURO 5, pozostali przewoźnicy nie zadeklarowali powrotu ze swoimi środkami 

transportu do Dęblina. Nie ma tak wysokiej stawki w Dęblinie, podanej przez pana. Najwyższa 

stawka wynosi 3 100 zł i dotyczy 4 pojazdów 4-osiowych, to jest samochodów ciężarowych 

o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton. Nowe stawki będą obowiązywać 

od 2016 r. Jeśli przedsiębiorcy zadeklarują, że sprowadzą do Dęblina środki transportu, to Miasto 

mogłoby podjąć ryzyko obniżki stawek o 30%, ale bez ich deklaracji nie ma gwarancji, że wrócą. 

Temat jest dla burmistrza otwarty. W tej chwili nie wiadomo ile byłoby samochodów i jakie 

miałoby to skutki dla budżetu. Stawki są obniżone o 30% dla normy EURO 5 i wyżej. 

Pan Maciej Jakubik – uważa, że w celu pozyskania informacji Miasto powinno wystosować 

pisma do przedsiębiorców. Powinna to być inicjatywa Miasta, żeby ściągnąć firmy. 

Burmistrz – wyjaśniła, że może zainicjować rozmowę. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/91/2015 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2016. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 

podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że z dniem 

1 stycznia 2016 r. wchodzą w życie niektóre przepisy ustawy z dnia 25.06.2015 r. o zmianie 

ustawy o samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw, które wprowadzając nowy 

przedmiot opodatkowania oraz zmieniając nazwę podstawy opodatkowania nakładają na radę 

gminy obowiązek określenia, w drodze uchwały, nowych wzorów formularzy podatkowych. 

Formularze stanowiące załącznik do projektu uchwały spełniają warunki ww. przepisów. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIX/92/2015 w sprawie określenia wzorów deklaracji 

i informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

niezbędnych do zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

Dęblin-Masów. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że strażacy 

OSP Dęblin-Masów mają do dyspozycji wysłużony samochód Jelcz 325P z 1988 r., który 

wymaga wymiany na nowszy. Było to wielokrotnie podkreślane przez Komendę Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej w Rykach w zaleceniach poinspekcyjnych. Drugi pojazd – Star 244 

z 1982 r. nie nadaje się do dysponowania w działaniach ratowniczo-gaśniczych. 

OSP Dęblin-Masów jest również najczęściej wyjeżdżającą ochotniczą jednostką 

w powiecie ryckim. W 2014 r. odnotowała 77 wyjazdów (35 pożarów, 40 miejscowych zagrożeń, 

2 fałszywe alarmy), natomiast w pierwszym półroczu 2015 r. było ich 38. 

Jednostka została zakwalifikowana, przez Oddział Wojewódzki Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych w Lublinie, do dofinansowania zakupu średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego w ramach środków unijnych w wysokości 60% wartości sprzętu. W związku z tym 

niezbędne jest udzielenie dofinansowania w wysokości 40% z budżetu Miasta Dęblin w 2016 r. 

Podjęcie niniejszej uchwały intencyjnej pozwoli na kontynuowanie procedury związanej 

z zakupem pojazdu strażackiego w ramach projektu „Przedsięwzięcie o priorytetowym znaczeniu 

dla realizacji celów Strategii Rozwoju Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020”. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisję Samorządu i Porządku Publicznego. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Sławomir Chomżyński – zapytał jak należność będzie wyglądała kwotowo. 

Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że całkowity koszt samochodu wyniesie około 720 000 zł. 

W tej chwili nie wiadomo, czy kwota będzie uwzględniała podatek VAT w wysokości 23%, który 

podwyższyłby cenę. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/93/2015 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

niezbędnych do zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

Dęblin-Masów. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej 

poboru w drodze inkasa. 

Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że w związku ze zmianą ustawy o podatkach i opłatach lokalnych (obowiązuje od 1 stycznia 

2016 r.), począwszy od roku 2016 opłata targowa ma charakter fakultatywny, to znaczy, że nie 
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będzie już ustawowego obowiązku pobierania opłaty targowej. Będzie ją mogła wprowadzić 

jedynie Rada gminy na podstawie aktu prawa miejscowego. Dotychczasowe przepisy tracą moc 

z dniem 31.12.2015 r. Stawki w przedstawionym projekcie są identyczne, jak dotychczas. 

Nie wprowadzenie niniejszej uchwały przed dniem 1 stycznia 2016 roku skutkuje brakiem 

podstawy do pobierania opłaty targowej w 2016 roku. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak – zapytał o kwoty wpływające w ciągu miesiąca z opłaty targowej oraz 

czy jest więcej sprzedających. 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że na koniec września br. wpłynęło 221 000 zł za 3 kwartały 

roku. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/94/2015 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej 

i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty 

i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8g. 

Rozpatrzenie projektu w sprawie zmiany szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały 

(stanowi załącznik) i poinformował, że w związku z licznymi wnioskami mieszkańców o zmianę 

częstotliwości wywozu niektórych odpadów, proponuje się wprowadzić następujące zmiany 

w dotychczasowej uchwale: 

 na obszarach o zabudowie wielorodzinnej: 

- odpady zmieszane – dwa razy w tygodniu (było raz w tygodniu), 

- odpady surowcowe – raz w tygodniu (było co dwa tygodnie), 

- popiół z palenisk domowych – w okresie od 1 października do 15 maja,  

raz w miesiącu (było raz na dwa miesiące), 

 na obszarach o zabudowie jednorodzinnej: 

- odpady surowcowe – raz na dwa tygodnie - w okresie od 1 czerwca do 31 sierpnia oraz raz 

w miesiącu - pozostałym okresie (było raz w miesiącu), 

- popiół z palenisk domowych – w okresie od 1 października do 15 maja,  

raz w miesiącu (było raz na dwa miesiące). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/95/2015 w sprawie zmiany szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 8h. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 4058/2 położonej w Dęblinie 

przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że zmiana dotyczy podstawy prawnej uprzednio podjętej, w dniu 20 lutego 2015 r., uchwały w tej 

sprawie, która z tego powodu była wadliwa. Zachodzi potrzeba jej uchylenia, gdyż nie można 

dokonać komunalizacji na podstawie ustawy z dnia 27 maja 1990 r. wprowadzającej ustawę 

o samorządzie gminnym, ponieważ działka 4058 była wtedy w trwałym zarządzie Rejonowego 

Zarządu Infrastruktury w Lublinie. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/96/2015 w sprawie nabycia działki nr 4058/2 położonej 

w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8i. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy 

działek położonych w Dęblinie. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, 

że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek, które były już 

dzierżawione przez podmioty, które złożyły wniosek o przedłużenie dzierżawy.  

W § 1 chodzi o zgodę na wydzierżawienie dwóch działek na okres 10 lat i w takim przypadku 

Rada musi wyrazić również zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy. Gdyby nie było tego zapisu, to wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat wymagałoby 

przeprowadzenia przetargu. 

Natomiast w § 2 i § 3 nastąpiłaby zgoda Rady na przedłużenie umowy dzierżawy na okres 

kolejnych 3 lat. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/97/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

dzierżawy działek położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8j. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały, którego inicjatorem był Klub 

Radnych „Razem dla Dęblina” (stanowi załącznik) i poinformował, że projekt uchwały wiąże się 

pojawiającą się koncepcją połączenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

z 6. Szpitalem Wojskowym w Dęblinie. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki 

Socjalnej. 

Głos zabrali: 

Burmistrz Miasta – w związku z tym, że stanowisko Klubu Radnych „Razem dla Dęblina” 

prezentowane w projekcie uchwały będzie rozpatrywane przez wszystkich radnych, dlatego 
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powiedziała, że uważa taką uchwałę za przedwczesną, zamykającą drogę do dyskusji nad 

połączeniem jedynych w Powiecie Ryckim Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej, celem 

powiększenia potencjału oby tych ośrodków, a nie celem likwidacji SPZOZ-u będącego jednostką 

Miasta Dęblin. W sprawie koncepcji połączenia Zakładów odbyły się tylko dwa spotkania. 

Na spotkaniu w SPZOZ w Dęblinie w dniu 7 października 100% pracowników było przeciw 

łączeniu, natomiast 30% z nich było za prywatyzacją Zakładu w formie spółki pracowniczej. 

Z punktu organu nadzoru jakim jest Miasto jest to trochę niepokojące, bo przecież Rada Miasta 

przede wszystkim powinna dbać o to, aby na terenie miasta funkcjonowały publiczne placówki 

i powinna przewidywać dalekowzrocznie rozwój tych placówek przy obecnym rynku, związanym 

z Narodowym Funduszem Zdrowia. Uważa, że za krótko dyskutowano, powinno się dyskutować 

z Ministerstwem Obrony Narodowej. Pracownicy SPZOZ powinni również zapoznać się 

ze stanowiskiem dyrekcji i kierujących 6. Szpitalem Wojskowym w Dęblinie, tym bardziej 

że były wstępne propozycje zagwarantowania pracowniczych socjalnych spraw i wynagrodzeń 

przez okres 5 lat ze strony MON-u. Mało na ten temat pracownicy SPZOZ wiedzą i zadziwiające 

jest to, że 30% z nich nie jest przekonana, że to nie byłoby dobre rozwiązanie. Jako burmistrz 

byłaby daleka od wyboru prywatyzacji Zakładu przy ul. Rynek. Jest zdania, że zadaniem władz 

Miasta jest utrzymanie publicznego zakładu. Nie wie przed czym bronieni są pracownicy SPZOZ, 

być może przed dobrą perspektywą. Dyrektor SPZOZ robi wszystko, aby utrzymać Zakład 

na jako takim poziomie, chociaż jeżeli Zakład jest w dobrej kondycji finansowej, to dlaczego 

zwraca się do burmistrza o umorzenie podatku od nieruchomości. Świadczyć to może 

o nienajlepszej kondycji finansowej, dlatego będziemy ją badać przed podjęciem decyzji. 

Przed nami było jeszcze parę miesięcy dyskusji na temat połączenia. Przedstawione przez Klub 

stanowisko zamyka dalszy tok postępowania, jednakże pani Burmistrz chciałaby, żeby radni mieli 

na względzie możliwy w przyszłości dylemat prywatyzacji naszego Zakładu.  

Z inicjatywą połączenia wyszedł Dyrektor 6. Szpitala Wojskowego, ale również Ministerstwo 

Obrony Narodowej. Powiadomimy MON o dzisiejszej decyzji Rady Miasta Dęblin, a mianowicie, 

że krótkie negocjacje zostały zakończone. Poprosiła przy podejmowaniu tej uchwały o branie pod 

uwagę pespektywistycznego rozwoju Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, 

żeby nie trzeba było podejmować zgody na prywatyzację i oddaniu majątku w ręce prywatne.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do pani burmistrz, ponieważ nie wie co miała na celu jej 

wypowiedź wprowadzająca publiczność w błąd. Większość radnych była na spotkaniu  

w SPZOZ-ie i słyszała wyraźnie, że najpierw była ankieta w sprawie połączenia jednostek. 

Natomiast w razie połączenia ze szpitalem pracownicy opowiedzieli się za prywatyzacją. 

Nie wychodzą przed szereg, że chcą się sprywatyzować, nie było o tym mowy, ponieważ 

powiedzieli wyraźnie, że chcą być Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej 

prowadzonym przez Miasto Dęblin. A jeżeli będziemy ich łączyli, to dopiero wtedy mogą się 

sprywatyzować. Odnośnie umorzeń podatków, zawsze była taka procedura, że Miasto nie brało 

podatku od własnej jednostki. SPZOZ nie jest firmą, która ma wykazywać dochody. Umorzenia 

mają służyć inwestycjom w nowy sprzęt, który się eksploatuje cały czas. Miasto daje bardzo 

skromne dotacje dla SPZOZ-u. Klub radnych chce jasno wyartykułować wolę pracowników 

SPZOZ i wolę mieszkańców przeciw połączeniu, które spowoduje wydrenowanie kontraktu NFZ. 

Raz połączony SPZOZ ze szpitalem spowoduje jego zniknięcie. Nie będzie potem istniał, 

ponieważ jego ponowne otworzenie jest niemożliwe, dlatego połączenie z 6. Szpitalem jest dla 

nas niekorzystne. 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 11 głosów, przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/98/2015 w sprawie zajęcia 

stanowiska dotyczącego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 9. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w zakresie złożonych 

oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że zgodnie z art. 24 h ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2015 r., poz. 1515) radni Rady Miasta Dęblin 

zobowiązani byli do złożenia na jego ręce oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni od dnia 

złożenia ślubowania oraz do dnia 30 kwietnia 2015 roku według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r.   

Stosownie do treści art. 24h ust. 6 powołanej ustawy przedstawił informacje wynikające 

z analizy oświadczeń majątkowych radnych, informując, że wszyscy radni zobowiązani 

do złożenia oświadczeń majątkowych, złożyli je w terminie – to jest w ciągu 30 dni od dnia 

ślubowania oraz ponownie do dnia 30 kwietnia 2015 roku. 

Najczęściej pojawiające się błędy przy składaniu oświadczeń majątkowych to: 

 nie wykazywano rodzaju nieruchomości; 

 nie podawano właściwie tytułu prawnego nieruchomości; 

 nie podawano pełnionego stanowiska lub funkcji;  

 występowały błędy w zeznaniu podatkowym z tytułu zaliczek pobranych przez płatnika; 

 poza tym Urząd Skarbowy wykazywał różnice dotyczące zgromadzonych środków 

pieniężnych, kredytów i pożyczek stosunku do poprzednich oświadczeń majątkowych. 

W związku ze stwierdzonymi błędami, które wystąpiły w zeznaniach podatkowych wzywano 

podatników do złożenia korekty zeznania podatkowego.  

W związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami zawartych w oświadczeniach 

majątkowych, osoby składające oświadczenia zostały pouczone o obowiązku dokładnego 

ich wypełniania w latach następnych. 

Niniejszą informację przygotowano na podstawie analizy sporządzonej przez Urząd Skarbowy 

w Rykach. Urząd Skarbowy nie podjął żadnych szczególnych działań w związku 

ze stwierdzonymi nieprawidłowościami. 

 

Burmistrz Miasta – przedstawiła informację na temat analizy oświadczeń majątkowych 

informując, że łącznie 27 osób zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych za 2014 r. 

w terminie do 30 kwietnia złożyły je w terminie, w tym: Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, 

pracownicy wydający decyzje administracyjne, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz 

członkowie organów zarządzających gminnymi osobami prawnymi.  

Dodatkowo w ciągu 2015 r., w związku z powołaniem na stanowisko lub odwołaniem 

ze stanowiska oświadczenia majątkowe złożyli: Pani Barbara Bochyńska – w związku ze zmianą 

stanowiska; Pani Monika Kośmińska – w związku z powołaniem z dniem 01.05.2015 r. 

na stanowisko Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie; Pan Andrzej Mroczek – 

Wiceprzewodniczący Rady Nadzorczej Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w związku z odwołaniem ze stanowiska; Pani Kinga Barańska – Skarbnik Miasta w związku 

z odwołaniem ze stanowiska oraz w związku z objęciem stanowiska Zastępcy Skarbnika; Pani 

Alicja Zwierzchowska – Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w związku z objęciem stanowiska; Pan Waldemar Strigl – p.o. Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Mieniem Komunalnym w związku z objęciem stanowiska; Pan Jan Kara – Prezes Zarządu 

Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o w związku z odwołaniem ze stanowiska; 

Pani Agata Zaręba – w związku z objęciem stanowiska Skarbnika Miasta. 

Wymienione osoby złożyły oświadczenia w terminie. 

Analizy oświadczeń dokonał Urząd Skarbowy, który wskazał drobne pojedyncze 

nieprawidłowości, takie jak:  

 nie podanie dokładnego miejsca położenia nieruchomości oraz garażu; 

 nie wykazanie w związku z jakim zdarzeniem zaciągnięto pożyczki; 

 nie podanie wartości domu; 
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 nie podanie wartości mieszkania; 

 nie wykazano dochodu z tytułu zatrudnienia i innej działalności; 

 nie podanie nazwiska rodowego; 

 nie podanie miejsca zatrudnienia i pełnionego stanowiska; 

 nie wykazanie w jakim banku zaciągnięto kredyt, 

 nie wykazanie diet; 

 dołączenie niekompletnej kopii zeznania podatkowego PIT/O; 

 nie wykazanie przychodu z gospodarstwa rolnego; 

 nie podanie miejsca położenia mieszkania. 

Nie zostały podjęte żadne czynności w stosunku do tych osób, natomiast zostały pouczone 

o obowiązku dokładnego wypełniania oświadczeń w latach następnych. 

 

Ad.pkt 10. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - W. Strigl udzielił odpowiedzi 

na zadane pytania: 

 dla radnego D. Skóry: 

 naprawa zapadniętego odcinka chodnika na ul. Kowalskiego – jeżeli zapadnięcie jest 

na nowo wybudowanym odcinku chodnika - usterka zostanie usunięta w ramach 

gwarancji, w innym wypadku środki na naprawę zostaną zabezpieczone 

w przyszłorocznym budżecie. 

 dla radnego W. Zamojskiego – wysypanie zjazdu z ul. Tysiąclecia na ul. Nadatki – 

po ustaleniu konkretnej lokalizacji postaramy się utwardzić zjazd. 

 dla radnego M. Ceglarskiego: 

 oznakowanie pionowe skrzyżowania ul. Spacerowej z ul. Florera – trzeba sprawdzić, 

czy oznakowanie jest ujęte w projekcie stałej organizacji ruchu. Jeżeli nie jest ujęte, 

to zwrócimy się z prośbą na piśmie o poprawę tego projektu;  

 podwójne znaki przy Zespole Szkół nr 4 (przejścia dla pieszych, spowalniacze) – 

wyjaśnimy sprawę z Zarządem Dróg Powiatowych, powtarzające się znaki zostaną 

usunięte; 

 reklama zdjęta ze słupa oświetleniowego przy Zespole Szkół nr 4 – Miasto nie jest 

właścicielem reklamy, zwrócimy się do właściciela o usunięcie tej reklamy. Jeśli się nie 

uda, Miasto będzie musiało usunąć ją we własnym zakresie; 

 oczyszczenie studzienek kanalizacji deszczowej – po uszczegółowieniu, o które dokładnie 

studzienki chodzi dokonamy ich przeglądu i w razie konieczności płukania; 

 uprzątnięcie terenu pompowni ścieków poprzez usunięcie drzewa powalonego przez wiatr 

– zostały przeprowadzone oględziny przez pracownika Urzędu Miasta wspólnie 

z pracownikami Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, drzewo będzie usunięte 

w najbliższym czasie. 

 dla radnego A. Banasia: 

 rozwiązanie problemu parkowania samochodów przez studentów w centrum miasta – 

w najbliższym czasie planowane jest spotkanie z Rektorem Wyższej Szkoły Oficerskiej 

Sił Powietrznych. Odnośnie wprowadzenia płatnych stref parkowania – należy rozważyć, 

czy jest to możliwe ze względu na dofinansowanie projektu rewitalizacji centrum miasta, 

który był realizowany w tym rejonie i w ramach którego zostały wybudowane 

i zrewitalizowane parkingi, ponieważ może to wpłynąć na pomniejszenie kwoty 

dofinansowania. Być może musielibyśmy zwracać część dofinansowania ze względu 

na uzyskany przychód z parkometrów.  Jeśli chodzi o wybudowanie nowych miejsc 

parkingowych przy ul. Spacerowej, na nie używanym boisku przy szpitalu lub na terenie 

za Przychodnią SPZOZ – nie możemy inwestować w teren, którego nie jesteśmy 
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właścicielem. Właściciel terenu musiałby go w jakiś sposób użyczyć. Natomiast na terenie 

przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym – jeśli Miasto pozyska środki, 

zaplanowane będzie boisko dla SOS-W, ponieważ tylko ta szkoła została bez boiska; 

 termin rozpoczęcia budowy ogrodzenia placu zabaw na osiedlu Podchorążych – zgodnie 

z odpowiedzią udzieloną na ostatniej sesji podtrzymujemy swoją obietnicę, że będzie 

wybudowane do końca bieżącego roku. Materiały konieczne do wykonania będą 

w Dęblinie 13 listopada; 

 dokumentacja na przebudowę ul. Wiejskiej – prowadzone są rozmowy z projektantami, 

w dniu wczorajszym odbyła się wizja w terenie, czekamy na złożenie ofert, 

po negocjacjach podpiszemy umowę; 

 zmiana organizacji ruchu na ulicy Rynek w sposób umożliwiający parkowanie 

po godzinach pracy Urzędu Miasta – propozycja zostanie wzięta pod rozwagę, jednak nie 

rozwiąże to problemu parkowania przez studentów. 

 dla radnego R. Paska:  

 usunięcie zadołowań ścieżki rowerowej przy ulicy Warszawskiej – zwrócimy się 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na piśmie z prośbą o przyspieszenie 

prac; 

 brak koperty dla inwalidów przy dawnym kinie Irena – zgodnie z zatwierdzonym 

projektem organizacji ruchu, miejsce dla inwalidów nie zostało w tym obszarze 

przewidziane. Jest możliwe ujęcie miejsca do parkowania dla inwalidów, ale wymaga 

zmiany projektu organizacji ruchu i jest powiązane z kosztami. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych - Krzysztofa Potockiego – utrudnione 

przejście chodnikiem do Wojskowych Zakładów Lotniczych z uwagi na zaparkowane na nim 

samochody – pozostał odcinek, na którym słupki nie zostały ustawione, jednak jest tam znak 

„zakaz zatrzymywania się i postoju”, dlatego proponujemy zwracać się też do policji 

o egzekwowanie tego zakazu. 

 dla radnego H. Wiejaka – nie chce odpowiedzi ustnej, odpowiedzi zostaną udzielone 

pisemnie. 

 dla radnej Renaty Mikusek – ustawienie kosza na śmieci na ul. Zielonej lub 

ul. Michalinowskiej – jeżeli są tam tereny należące do Miasta postaramy się zabezpieczyć 

środki w budżecie na przyszły rok na montaż śmietniczek. 

 dla radnego J. Sobiecha – zastoiny wodne w ul. Kockiej – wpusty deszczowe stanowiące 

element kanalizacji deszczowej zostaną sprawdzone i w miarę możliwości udrożnione przed 

zimą. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Michalinów - M. Jakubika: 

 wprowadzenie granic osiedli na mapie zamieszczonej na stronie Urzędu Miasta – wniosek 

zostanie rozważony i jeżeli możliwości techniczne pozwolą, wtedy Miasto postara się coś 

takiego wprowadzić; 

 kanalizacja na ul. Okrzei – omawiany teren został wyłączony z granic aglomeracji, 

w związku z czym Miasto nie może ubiegać się o dofinansowanie realizacji 

przedmiotowej inwestycji. Jeżeli takie zadanie zostanie jednak wprowadzone do budżetu 

na 2016 r., to na pewno jesteśmy w stanie szybko i sprawnie wykonać projekt 

i zrealizować zadanie; 

 instalacja tablicy informacyjnej dotyczącej siłowni plenerowej na osiedlu Młynki – 

siłownia cieszy się dużym zainteresowaniem, nie mamy przewidzianych środków 

finansowych w tym roku na montaż takiej tablicy; 

 dla Przewodniczacego Zarządu Osiedla Irena - M. Krygrowskiego – montaż koszy na śmieci 

przy ul. Warszawskiej (po dwa kosze po każdej stronie od rzeki Irenki do wiaduktu 

kolejowego) – w projekcie budżetu został przewidziany zakup dodatkowych elementów małej 

architektury, w tym również koszy na śmieci, od radnych będzie zależało, czy środki dalej 

będą zabezpieczone tak jak w projekcie czy zostaną przesunięte na inny cel. 
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 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych - K. Potockiego: 

 kiedy zostanie wykonane ogrodzenie placu zabaw w osiedlu Podchorążych – odpowiedzi 

udzielono do wniosku radnego A. Banasia; 

 zastawiany odcinek chodnika w ul. Lotników Polskich (wystosowanie pisma przez Urząd 

Miasta do policji) – Miasto zostało powiadomione, ale obowiązek spoczywa również 

na obywatelach. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Masów - A. Marzysza: 

 montaż lampy przy siłowni plenerowej na osiedlu Masów – na dzień dzisiejszy nie ma 

środków w budżecie, jest to kwestia dogadania się z właścicielem słupa energetycznego, 

którym jest Polska Grupa Energetyczna Dystrybucja, PGE Dystrybucja. Miasto pomoże 

w kontakcie i w kwestiach formalnych; 

 sprawa ujęcia przejazdów kolejowych w remoncie ul. Składowej – przejazdy nie były 

ujęte w zadaniu modernizacji ulicy, ze względu na to, że Zarząd Dróg Powiatowych, który 

realizował inwestycję nie jest zarządcą przejazdów. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Młynki - J. Lewandowskiego – uszkodzone 

krawężniki na ulicy Okrzei – Miasto nie było inwestorem, zapewniało tylko dokumentację 

projektową. Krawężniki zostały uszkodzone w sposób mechaniczny, więc na pewno nie będą 

podlegały naprawie w ramach gwarancji. Krawężniki zostaną naprawione po 

wygospodarowaniu środków w budżecie, postaramy się to załatwić jak najszybciej. 

 dla Przewodniczącej Zarządu Osiedla Starówka - J. Szpak: 

 wygląd chodników dla pieszych na ul. Wiatracznej – jest to ciąg pieszo-jezdny, w ramach 

którego nie jest przewidziane wydzielenie chodników dla pieszych. Zgodnie z przyjętym 

oznakowaniem i projektem organizacji ruchu pierwszeństwo ma pieszy przed pojazdami, 

ponieważ na obu końcach drogi są ustawione znaki „strefa zamieszkania”; 

 wymiana słupów elektrycznych na ul. Wiatracznej – inwestycja przewiduje przebudowę 

oświetlenia drogowego, w tym również wymianę słupów i opraw na nowe 

energooszczędne ledowe; 

 uwzględnienie w budżecie kosztów sterylizacji psów i kotów – wiąże się to z nakładami 

finansowymi, które należy zabezpieczyć w budżecie na 2016 r.; 

 odpowiedzialność za oświetlenie drogowe na terenie miasta – Miasto odpowiada 

za oświetlenie drogowe, obecnie jest umowa na utrzymanie i konserwację oświetlenia 

również z Zakładem PGE Dystrybucja w Puławach, wszelkie awarie i usterki należy 

zgłaszać bezpośrednio do PGE Dystrybucja Oddział Puławy; 

 sprawa dworku Sochackiego – odnowienie dworku wymaga ogromnych nakładów 

finansowych ze względu na bardzo zły stan techniczny, być może więcej niż 

wybudowanie nowego budynku o podobnych gabarytach. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Dariusz Wojdat – likwidacja ronda 

między ul. 1 Maja, Tysiąclecia i Lipową – zwrócimy się w tej sprawie do Zarządu Dróg 

Powiatowych. Wszystko zależy od tego, czy minął okres trwałości projektu. 

 dla radnego M. Grobla – wybudowanie dwóch wiat przystankowych przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących – w projekcie budżetu na 2016 r. zostały zabezpieczone środki 

na wymianę wiat przystankowych. 

Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnego Chochowskiego: 

 spotkanie LGD „Zielony Pierścień” – spotkanie odbyło się 30 września 2015 r. 

w Kośminie. Miasto Dęblin nie było bezpośrednio reprezentowane, ale jest członkiem 

LGD „Lepsza Przyszłość Ziemi Ryckiej”, które to stowarzyszenie brało udział. Celem 

spotkania było podjęcie wspólnych działań przez lokalne samorządy i organizacje 

pozarządowe, przedsiębiorców i inne podmioty na rzecz rozwoju turystyki na obszarze 

dolnego odcinka rzeki Wieprz, który mierzy 120 kilometrów. Otrzymaliśmy deklarację 
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partnerstwa. Jeśli nie będzie wymagało to dużych nakładów finansowych na pewno 

będziemy czynnie w tym projekcie uczestniczyć; 

 zamieszczanie na stronie internetowej Urzędu Miasta projektów uchwał, które zostają 

skierowane na sesję Rady Miasta – jeśli technicznie będzie to możliwe, to rzeczywiście 

chciałabym żeby mieszkańcy zapoznawali się z projektami, które wnosi burmistrz. 

Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dęblinie - Alicja 

Zwierzchowska udzieliła odpowiedzi: 

 handel poza targowiskiem – zostało uzgodnione z policją, że opłata targowa nie będzie 

pobierana, natomiast policja będzie egzekwowała od osób handlujących poza terenem 

targowiska uprzątnięcie terenu i przeniesienie się na teren targowiska; 

 zawansowanie realizacji prac przy projektach wodno-kanalizacyjnych dla osiedla Michalinów 

– odnośnie modernizacji sieci wodociągowej w osiedlu Michalinów jest opracowana 

dokumentacja, zostało wydane pozwolenie na budowę, które w tej chwili uprawomocnia się. 

Termin przekazania spółce pełnej dokumentacji wraz z pozwoleniem na budowę mija 

13 listopada 2015 r. Natomiast odnośnie dokumentacji na wykonanie sieci kanalizacji 

sanitarnej został złożony wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Została wszczęta 

procedura umożliwiająca wydanie pozwolenia. Zgodnie z zawartymi umowami spółce 

powinna być dostarczona dokumentacja wraz z prawomocnym pozwoleniem na budowę 

do dnia 30 października 2015 r. Jeśli wykonawca nie uzyska dokumentacji w odpowiednim 

terminie będzie występował o przedłużenie terminu, nie mniej jednak zapisy zawartej 

wcześniej umowy w sprawie realizacji tej dokumentacji utrudniają możliwość konsekwentnej 

egzekucji, dlatego że umowy nie przewidywały nałożenie kar za niedotrzymanie terminu 

wykonania, lecz możliwość nałożenia tylko kary za zwłokę w realizacji przedmiotu 

zamówienia. Dlatego po naszej stronie będzie leżało udowodnienie, że wina leży po stronie 

wykonawcy. Każdy wykonawca będzie próbował udowodnić, że opóźnienie nie leży po jego 

stronie; 

 zapach przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i przy ul. Staszica – nasilenie nieprzyjemnych 

zapachów pojawia się przy komorach rozprężnych, szczególnie w dni, kiedy w zamrażalni 

ALLMIZ prowadzona jest produkcja (filtry antyodorowe za 2 000 zł wystarczają na jeden rok, 

dlatego efekt jest krótkotrwały). Będziemy próbować innowacyjnych rozwiązań, może 

zmniejszy to uciążliwość. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie - Monika Kośmińska udzieliła 

odpowiedzi: 

 dla Wiceprzewodniczącej Zarządu Osiedla Wiślana - Barbary Guby – zasady pomocy 

żywnościowej określa Program Operacyjny „Pomoc żywnościowa” od 01.01.2016 r. 

do 29.02.2016 r. Pomoc żywnościowa w ramach tego programu jest kierowana tylko do osób 

spełniających kryteria określone w ustawie o pomocy społecznej, czyli dla osób, których 

dochód nie przekracza 951 zł dla osoby samotnej, 771 zł dla osoby w rodzinie. Jest rozdawana 

żywność, lecz celem Ministerstwa jest, aby zajmowały się tym organizacje pozarządowe 

działające na terenie danej gminy. Organizacja pozarządowa, która działa na terenie 

regionalnym, np. na terenie Lubelszczyzny gromadzi żywność, dzieli ją i daje organizacjom 

lokalnym. Organizacja lokalna musi spełniać restrykcyjne kryteria, żeby żywność rozdawać, 

dotyczące magazynu i transportu. Trwają rozmowy, OPS poszukuje takiej organizacji. Być 

może uda nam się wejść we współpracę z gminą Ryki, chociażby pod względem 

przywiezienia żywności. Osoby najbardziej potrzebujące nie są pozbawione pomocy.  

Już niedługo będzie organizowana akcja „Pomóż dzieciom przetrwać zimę”, w ramach której 

żywność będzie pozyskana od mieszkańców, a potem rozdania potrzebującym. 

 

Przewodniczący zadał pytanie czy wszyscy uzyskali odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
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Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Irena - M. Krygrowskiego – fotoradar – mieszkańcy 

zgłaszają problemem bezpieczeństwa na drodze, więc Miasto wystąpi do odpowiednich służb 

o sprawdzenie możliwości montażu fotoradaru, co zwiększyłoby bezpieczeństwo. 

 dla radnej Krystyny Mikusek – rozszerzenie o komunikacji miejskiej o osiedle Stawy – jeśli 

funkcjonować będzie obecna komunikacja, to rozszerzenie jest możliwe. 

 dla radnej Renaty Mikusek – osiedle Michalinów mogłoby być ujęte w rozkładzie jazdy 

„emek” poprzez jazdę autobusu przez ul. Kościuszki i przy stacji benzynowej, ale tym 

sposobem omijane będą dwa przystanki na ul. Wiślanej, na co MZK Puławy nie chce wyrazić 

zgody, bo przebieg byłby pusty. Po trzech tygodniach Miasto Dęblin będzie negocjować, 

które kursy są rentowne. Być może trzeba będzie zmienić nierentowne godziny. Przystanki na 

osiedlu Michalinów w ogóle nie są wprowadzone w projekt organizacji ruchu Powiatu 

Ryckiego. 

 

Radna R. Rodzik w kwestii dalszego transportu Rada Miasta nie zabiera żadnych środków 

z budżetu przeznaczonych na komunikację miejską. Zagwarantowane w budżecie 50 000 zł 

pozostaje, natomiast komunikację miejską Rada Miasta chce rozszerzyć o osiedle Michalinów 

i Stawy. Chce tylko, aby mieszkańcy byli zadowoleni, nie chce płacić za duży samochód, który 

jeździ pusty. 

 

Radna R. Rodzik poruszyła temat otwarcia targowiska przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków 

w dzień 1 listopada w celach parkingowych. 

Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dęblinie - Alicja 

Zwierzchowska poinformowała, że targowisko jest w niedziele nieczynne. Zapytała kto poniesie 

odpowiedzialność za uszkodzenia przez samochody parkujące znajdujących się na targowisku 

obiektów. Na targowisku będą natomiast osoby sprzedające kwiaty i znicze, które wykupiły 

rezerwacje. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Masów - Artur Marzysz – zapytał, czy można 

wyegzekwować, żeby na parkingu przy cmentarzu nie było handlu w dzień 1 listopada. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że parking miejski nie jest targowiskiem i zgodnie 

z uchwałami nie powinien być nigdy traktowany jako targowisko. Handlujący powinni handlować 

na targowisku i powinna być od nich pobrana opłata targowa. 

Prezes Zarządu MZGK – handel na parkingu jest legalny, ponieważ Spółka MZGK dzierżawi 

od Miasta działkę i wykorzystuje z jednej strony jako parking, a z innej musi zarobić na koszty 

utrzymania, czyli opłatę za dzierżawę, za wyrównanie i utrzymanie parkingu. Ponieważ jest 

to krótkotrwałe zapotrzebowanie i handlujący nie zajmują wiele miejsc, a parking rozbudowano 

i utwardzono, handel będzie się odbywał na części parkingu. Te procedury były stosowane 

co roku i są w ograniczonym zakresie. Rezerwacje były dokonane jeszcze we wrześniu tego roku, 

dlatego w tej chwili są zobowiązania w stosunku do handlujących. Regulamin targowiska dotyczy 

tylko targowiska, natomiast regulamin targowiska jako prawo miejscowe nie może ingerować w 

sposób użytkowania gruntów, które są w dyspozycji innych podmiotów. Prawo nie dotyczy 

nieruchomości ogólnie dostępnych i gminnych. 

Przewodniczący Rady – poprosił Panią Burmistrz, aby radca prawny Urzędu sprawdził, czy jest 

możliwość handlu poza targowiskiem. Jest zdania, że Spółka zabiera pieniądze Miasta i miejsca 

do parkowania. Jest wyrok sądu, który mówi że wolno handlować poza miejscami wyznaczonymi 

jako targowisko, jeżeli jest uchwała właściwa rady Miasta 

 

Przewodniczący zadał pytanie czy wszyscy uzyskali odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Ponieważ nie było uwag zamknął punkt. 
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Ad. pkt 11. 

Zatwierdzenie protokołu XIII sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z XIII sesji Rady Miasta przystąpiono 

do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 głosów 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokół z XIII sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 12. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął XIV sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


